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Zápis 
 

z 13. schůze Rady hlavního města Prahy, která se konala v pondělí  
dne 29. dubna 2024 od 10:00 hodin v zasedací místnosti Rady HMP 

 
 
Předsedající:  primátor hl. m. Prahy doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc.  
Přítomni:   členové Rady HMP (příloha č. 1 originálu zápisu) 
Přizvaní hosté: (příloha č. 2 a č. 3 originálu zápisu) 
Počet přítomných členů Rady HMP: 9 
   primátor hl. m. Prahy doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
   I. náměstek primátora hl. m. Prahy MUDr. Zdeněk Hřib  
   náměstek primátora hl. m. Prahy doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                        náměstkyně primátora hl. m. Prahy Ing. Jana Komrsková 
   náměstek primátora hl. m. Prahy JUDr. Jiří Pospíšil 
   radní hl. m. Prahy Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA  
   radní hl. m. Prahy Ing. Zdeněk Kovářík 
   radní hl. m. Prahy RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
   radní hl. m. Prahy Mgr. Adam Zábranský 
 
Omluveni:               náměstkyně primátora hl. m. Prahy Ing. Alexandra Udženija 
   radní hl. m. Prahy Bc. Michal Hroza 
 
V případě omluvených členů Rady HMP z jednání schůze bylo postupováno v souladu  
s § 3 odst. 2 Jednacího řádu Rady hlavního města Prahy. 
 
  
Zapisovatel:  Bc. Michal Krutský  
 
 
 13. jednání schůze Rady hlavního města Prahy zahájil v 10:08 hodin primátor 
hl. m. Prahy doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc.  
 Jednání schůze Rady HMP probíhalo prezenčně i prostřednictvím 
videokonference. Ověření totožnosti účastníků videokonference bylo provedeno 
vizuálně. Podpis v prezenční listině byl nahrazen reportem z videokonferenčního 
systému. 
 
 
 

1. Určení ověřovatelů zápisu 
 (10:09 – 10:10) 
 náměstek primátora hl. m. Prahy JUDr. Jiří Pospíšil 
 radní hl. m. Prahy RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
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2. Schválení programu jednání  
 (10:11 – 10:16) 
 
 
Radní Klecanda jako předkladatel požádal o stažení materiálu R-51512 z projednání Rady 
HMP, z důvodu nedokončeného interního připomínkového řízení. 
 
Radní Kovářík vznesl dotaz na JUDr. Havla, Ph.D. – zástupce ředitele MHMP pro Sekci 
průřezových činností, týkající se účastníků jednání Rady HMP. JUDr. Havel, Ph.D. – 
zástupce ředitele MHMP pro Sekci průřezových činností, uvedl dle zákona, že Rada HMP 
může stanovit účast dalších osob na svém jednání a uvedl další doplňující informace 
k Jednacímu řádu Rady hl. m. Prahy. Primátor hl. m. Prahy vznesl prosbu  
na Ing. Lísala, MBA – ředitel odboru OVO MHMP, ohledně přítomnosti účastníků 
prostřednictvím videokonference, což vzal Ing. Lísal, MBA – ředitel odboru OVO MHMP na 
vědomí.  
 
Náměstek primátora Hlaváček uvedl, že obdržel žádost Ing. Filipa Dvořáka – předseda 
Hospodářské komory Praha 1, aby se mohl účastnit jako přizvaný projednání materiálů 
R-51098 a R-51324 v rámci dnešního jednání Rady HMP.  
Primátor hl. m. Prahy nechal hlasovat o přítomnosti Ing. Filipa Dvořáka – předseda 
Hospodářské komory Praha 1, při projednání materiálů R-51098 s názvem „k návrhu  
na schválení dokumentu "Pravidla pro posuzování žádostí o uzavření nájemní smlouvy  
na umístění restaurační zahrádky na území Pražské památkové rezervace  
a památkových zón", a R-51324 s názvem „k návrhu na projednání žádostí o prominutí 
dluhů (smluvních pokut) uplatněných HMP v návaznosti na nepředání pozemků zpět  
po skončení doby nájmu pro umístění restauračních zahrádek“, v rámci dnešního jednání 
Rady HMP – pro hlasovalo 9 členů Rady HMP – doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc., MUDr. 
Zdeněk Hřib, doc. Ing. arch. Petr Hlaváček, Ing. Jana Komrsková, JUDr. Jiří Pospíšil, Mgr. et 
Mgr. Antonín Klecanda, MBA, Ing. Zdeněk Kovářík, RNDr. Daniel Mazur, Ph.D., Mgr. Adam 
Zábranský, proti 0, zdržel se 0, nepřítomen 2 – Ing. Alexandra Udženija,  
Bc. Michal Hroza – přijato. 
 
Primátor hl. m. Prahy navrhl zařadit materiál - Informaci R-51485 s názvem „Informace  
k expertnímu stanovisku k otázkám platného českého práva reagující na zadání  
Hlavního města Prahy na základě smlouvy č. OBJ/PRP/17/01/00001/2024  
a č.  OBJ/PRP/17/01/00002/2024.“, jako úvodní materiál projednání Rady HMP, což bylo 
ostatními členy Rady HMP akceptováno. Zařazeno jako bod č. 4. 
 
Radní Kovářík požádal o možnost projednávat ve sloučené rozpravě materiály 
předkladatele – I. náměstka primátora Hřiba R-51485, R-50673 a R-51270, a dále 
materiály předkladatele – náměstka primátora Pospíšila R-51195 a R-51196, neboť 
materiály spolu souvisí, na což reagoval primátor hl. m. Prahy s tím, že rozprava 
k úvodním materiálům R-51485, R-50673 a R-51270 bude vedena jednotlivě dle návrhu 
programu jednání. Sloučení rozpravy k materiálům R-51195 a R-51196 bylo ze strany 
předkladatele – náměstka primátora Pospíšila, akceptováno. 
 
Radní Zábranský jako předkladatel požádal o dodatečné zařazení materiálu R-51436  
do projednání Rady HMP.  
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Náměstek primátora Pospíšil jako předkladatel požádal o stažení materiálu R-47951 
z projednání Rady HMP, což bylo ostatními členy Rady HMP akceptováno.  
 
Náměstek primátora Pospíšil požádal, v zastoupení předkladatele - radního Hrozy,  
o stažení materiálu R-44575 z operativního rozhodování Rady HMP, což bylo ostatními 
členy Rady HMP akceptováno.  
 
 
 
Materiály dodatečně zařazené do projednání Rady HMP 
 

k návrhu na využití předkupního práva ke stavbě č.p. 1659 na pozemku ve vlastnictví  
hl.m. Prahy parc. č. 2364/140 v k.ú. Kobylisy, obec Praha 

- radní Zábranský 
- TISK R-51436 
- zařazeno jako bod č. 28 

 
Primátor hl. m. Prahy nechal hlasovat o dodatečném zařazení materiálu R-51436 
s názvem „k návrhu na využití předkupního práva ke stavbě č.p. 1659 na pozemku  
ve vlastnictví hl.m. Prahy parc. č. 2364/140 v k.ú. Kobylisy, obec Praha“, do projednání Rady 
HMP – pro hlasovalo 9 členů Rady HMP – doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc.,  
MUDr. Zdeněk Hřib, doc. Ing. arch. Petr Hlaváček, Ing. Jana Komrsková, JUDr. Jiří Pospíšil, 
Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA, Ing. Zdeněk Kovářík, RNDr. Daniel Mazur, Ph.D.,  
Mgr. Adam Zábranský, proti 0, zdržel se 0, nepřítomen 2 – Ing. Alexandra Udženija,  
Bc. Michal Hroza – přijato. 
 
 
 

Materiály stažené z projednání Rady HMP 
 
k návrhu na uzavření Memoranda o vzájemné spolupráci při pořádání a organizování akcí 
RUNCZECH Běžecké ligy v hlavním městě Praze 

- radní Klecanda 
- TISK R-51512 

 
k návrhu obnovu pomníku maršála Radeckého na Malostranském náměstí v Praze 

- náměstek primátora Pospíšil 
- TISK R-47951 

 
 
 

Materiály stažené z operativního rozhodování Rady HMP 
 
k návrhu na uzavření Dohody o narovnání mezi hlavním městem Praha a společností 
ROBSTAV, k.s. v rámci stavby č. 3168 TV Křeslice, etapa 0004 Komunikace 2. část  
ul. Na Vlasačce, K Čestlicům a K Průhonicům 

- radní Hroza 
- TISK R-44575 
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Schválení programu 13. schůze Rady HMP 
 (pro hlasovalo 9 členů Rady HMP – doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc.,  
MUDr. Zdeněk Hřib, doc. Ing. arch. Petr Hlaváček, Ing. Jana Komrsková, JUDr. Jiří Pospíšil, 
Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA, Ing. Zdeněk Kovářík, RNDr. Daniel Mazur, Ph.D.,  
Mgr. Adam Zábranský, proti 0, zdržel se 0, nepřítomen 2 – Ing. Alexandra Udženija,  
Bc. Michal Hroza) 
 Program 13. schůze Rady HMP byl s výše uvedenými úpravami schválen. 
 
 
 
 

3. Schválení zápisu: 
 (10:17 – 10:18) 

- z 11. jednání Rady HMP ze dne 8. 4. 2024 
 (pro hlasovalo 9 členů Rady HMP – doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc.,  
MUDr. Zdeněk Hřib, doc. Ing. arch. Petr Hlaváček, Ing. Jana Komrsková, JUDr. Jiří Pospíšil, 
Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA, Ing. Zdeněk Kovářík, RNDr. Daniel Mazur, Ph.D.,  
Mgr. Adam Zábranský, proti 0, zdržel se 0, nepřítomen 2 – Ing. Alexandra Udženija,  
Bc. Michal Hroza) 
 Zápis včetně usnesení byl schválen beze změny. 
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4.  I. náměstek primátora Hřib 

 
Informace k expertnímu stanovisku k otázkám platného českého práva reagující  
na zadání Hlavního města Prahy na základě smlouvy č. OBJ/PRP/17/01/00001/2024  
a č.  OBJ/PRP/17/01/00002/2024. 
 
TISK R-51485 Doba projednávání:  10:19 – 11:11 

MATERIÁL – INFORMACE   
  
 (Pozn. v rámci projednávání informačního materiálu R-51485 jsou přítomni 
jako přizvaní Ing. Hilscherová – odbor ROZ MHMP a Mgr. Jordán – odbor LEG MHMP). 
 S obsahem předloženého materiálu (Informace bez návrhu usnesení), 
seznámil členy Rady HMP podrobněji předkladatel – I. náměstek primátora Hřib. 
 Primátor hl. m. Prahy uvedl, že předmětný materiál – informace, obsahuje 
množství skutečností, které budou součástí diskuse k následujícím dvěma materiálům      
R-50673 a R-51270. 
 Radní Klecanda vznesl dotaz, zda neměli být zástupci Dopravního podniku  
hl. m. Prahy, akciová společnost, přizváni k projednávání také tohoto bodu. 
 Radní Kovářík se vyjádřil k projednávanému materiálu, upozornil, že došlo  
ke změně stanov, která mění kompetence orgánů v průběhu platnosti věci samé,  
a upozornil na změny podmínek poté, co byly příslušné smlouvy uzavřeny a změnily se 
orgány, které o tom mají rozhodovat, což, dle jeho názoru, expertní stanovisko 
nezohledňuje.  
 I. náměstek primátora Hřib, v reakci na předchozí vyjádření radního Kováříka 
odkázal na stranu č. 5 expertního stanoviska a upozornil, že „rozhodnutí, které bude Rada 
HMP činit v rámci režimu valné hromady bude rozhodnutím Rady HMP, tzn. odpovědná 
bude Rada HMP“. 
 Mgr. Portlík – předseda klubu ZHMP SPOLU pro Prahu, uvedl, že by v rámci 
projednávaného materiálu byla vhodná přítomnost zástupců Dopravního podniku hl. m. 
Prahy, akciová společnost, za účelem jejich vyjádření, jelikož právní otázky, které budou 
řečeny, se Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, bezprostředně týkají. 
 Radní Kovářík upozornil, že rozprava sloučena nebyla a dále uvedl,  
že k projednávanému materiálu Rada HMP může, ale nemusí přijmout usnesení. 
 Primátor hl. m. Prahy připomněl, že rozprava k úvodním třem materiálům 
sloučena nebyla a předmětný materiál se projednává samostatně a bude mít samostatný 
závěr.  
 I. náměstek primátora Hřib uvedl, že daná problematika může být projednána 
se zástupci Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, v rámci projednání 
následujících materiálů R-50673 a R-51270 v režimu valné hromady, přičemž zástupci 
Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, mohou zareagovat případně na to, 
jaké další posudky mají k dispozici, a pak jsou zde stanoviska protistrany. I. náměstek 
primátora Hřib dále uvedl, že toto expertní stanovisko není postaveno jako primárně 
přímá oponentura se stanovisky, která byla zaslána, ale má diametrálně jiný závěr, než 
posudky, kterými argumentuje protistrana. 
 Radní Kovářík v rámci svého dalšího vyjádření zopakoval své argumenty 
řečené v úvodu diskuse k předmětnému materiálu. 
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 Ing. Scheinherr, MSc., Ph.D. – předseda klubu ZHMP PRAHA SOBĚ, rovněž jako 
člen dozorčí rady Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, uvedl,  
že v projednávaném stanovisku chybí odpovědi na otázku, zda právě v tomto případě 
veřejný zájem skutečně splněn je, aby se postupovalo např. cestou exitu a dále se vyjádřil 
k projednávanému stanovisku. 
 Radní Klecanda uvedl, že společně s náměstkem primátora Hlaváčkem  
a právníky klubu STAN bylo předložené stanovisko diskutováno a upozornil, že je sice 
kvalitně zpracované, ale nejedná se o komplexní stanovisko k dané problematice a v této 
souvislosti přednesl své rozhodnutí při případném hlasování o předloženém materiálu.   
 Náměstkyně primátora Komrsková uvedla, že k projednávanému materiálu 
proběhlo koaliční jednání a každý si mohl nadefinovat další otázky na zpracovatele 
expertního stanoviska a dále se vyjádřila ke Stanovám společnosti Dopravní podnik  
hl. m. Prahy, akciová společnost.  
 Radní Kovářík reagoval na vyjádření náměstkyně primátora Komrskové  
a opět odkázal na své vyjádření v úvodu projednávání předmětného materiálu. 
 Náměstek primátora Hlaváček uvedl, v návaznosti na předchozí vyjádření 
radního Klecandy, že projednávaný materiál je kvalitně zpracovaný, ale je vhodné ho 
doplnit o komplementární názor druhé strany. 
 I. náměstek primátora Hřib přednesl doplňující informace k dalším právním 
stanoviskům, resp. posudkům, které má on osobně k dispozici, v rámci projednávané 
problematiky. 
 Radní Kovářík se vyjádřil k případnému vzniku škody Dopravnímu podniku hl. 
m. Prahy, akciová společnost, v případě neuzavření smluv. 
 Primátor hl. m. Prahy vyjádřil názor, že Rada HMP nemá v tuto chvíli 
dostatečně kvalitní informace k projednávané problematice. 
 Mgr. Portlík – předseda klubu ZHMP SPOLU pro Prahu zrekapituloval některé 
skutečnosti vztahující se k projednávané problematice a konstatoval, že nyní je Rada HMP 
konfrontována s několika posudky a nelze určit, v jakém přesně rozsahu může  
či nemůže vzniknout škoda. Mgr. Portlík – předseda klubu ZHMP SPOLU pro Prahu, vyzval 
některého člena Rady HMP k osvojení si jeho návrhu na usnesení k předmětnému 
materiálu R-51485 ve znění: „Rada HMP“, „žádá“, „Dopravní podnik hl. m. Prahy“, „doplnit 
předložený materiál o ucelené právní posouzení rizika vzniku náhradových nároků 
společnosti Nové Holešovice, a.s., IČO: 11926384, se sídlem Sokolovská 42/217, Praha 9, 
z důvodu neuzavření transakční dokumentace dle akcionářské smlouvy uzavřené dne  
7. 9. 2021 se společností Nové Holešovice Development a.s., IČO: 07201214, se sídlem 
Pobřežní 667/78, Praha 8, případně z důvodu realizace exitu DPP ze společnosti Nové 
Holešovice, a.s. v přípravné fázi, které vypořádá rozdílné závěry doposud zajištěných 
právních stanovisek a posoudí je komplexně v kontextu platného znění akcionářské 
smlouvy“. 
 I. náměstek primátora Hřib uvedl, že na dnešním jednání Rady HMP se daná 
problematika projednává z důvodu, že termín 29. 4. 2024 uvedl Dopravní podnik hl. m. 
Prahy, akciová společnost, jako nejzazší termín pro odsouhlasení exitu ze společného 
podniku. I. náměstek primátora Hřib dále upozornil, že co se týká dalšího osudu lokality, 
v případě vystoupení z projektu Nové Holešovice, pak je to další záležitost, o které bude 
muset Rada HMP dále jednat. 
 J. Brůžek – předseda Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP, reagoval  
na vyjádření radního Kováříka. 
 Ing. Nacher – předseda klubu ZHMP ANO 2011, uvedl, že k danému projektu 
klub ZHMP ANO 2011 opakovaně vznášelo dotazy a nyní je to ve fázi, kdy to schválila 
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dozorčí rada Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová společnost a vznesl dotaz  
na další postup v této věci. Ing. Nacher – předseda klubu ZHMP ANO 2011, upozornil,  
že bude navrhovat projednat tuto problematiku na jednání Zastupitelstva HMP, případně 
bude iniciovat svolání mimořádného jednání Zastupitelstva HMP, jelikož se jedná  
o zásadní věc. 
 Radní Kovářík vznesl technickou poznámku, že diskuse k projednávanému 
bodu již přesahuje k následujícím bodům v režimu valné hromady, ostatně proto 
požadoval sloučení rozpravy k materiálům R-51485, R-50673 a R-51270, a požádal  
o ukončení rozpravy k projednávanému bodu. 
 Ing. Sedeke – předseda Výboru pro dopravu ZHMP, vznesl dotaz vztahující se 
k projednávané problematice.  
  Mgr. Portlík – předseda klubu ZHMP SPOLU pro Prahu, uvedl, že požadoval, 
aby byla soutěž, a aby hl. m. Praha si nechalo vypracovat posudek i ke znaleckému 
posudku znaleckého ústavu Equita, přičemž takto postupováno nebylo. Předseda klubu 
ZHMP SPOLU pro Prahu dále odkázal na svůj výše přednesený návrh usnesení.  
 I. náměstek primátora Hřib upozornil, že před hlasováním o dané věci v rámci 
dozorčí rady Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, se uskutečnil 
k diskutovanému tématu workshop, na který byli pozváni členové dozorčí rady 
Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, i členové Rady HMP, a tudíž každý 
tam mohl klást otázky, přičemž tento workshop i hlasování dozorčí rady Dopravního 
podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, k dané věci se uskutečnily před tím, než se 
objevily nové zásadní skutečnosti. I. náměstek primátora Hřib dále reagoval na dotaz 
předsedy Výboru pro dopravu ZHMP. 
 Radní Kovářík upozornil, že s ohledem na nesloučení rozpravy je nyní vedena 
diskuse k následujícímu bodu programu jednání Rady HMP a dále uvedl, že si osvojuje 
návrh Mgr. Portlíka – předseda klubu ZHMP SPOLU pro Prahu, usnesení  
k projednávanému materiálu, a opět vyzval k ukončení rozpravy k projednávanému bodu.  
 Primátor hl. m. Prahy konstatoval za svou osobu, že v rámci diskuse 
k projednávanému bodu dospěl k závěru, že nemá dostatečně relevantní informace 
k následujícím materiálům R-50673 a R-51270 v rámci projednání Rady HMP. 
 Ing. Nacher – předseda klubu ZHMP ANO 2011, vznesl dotaz k auditu, který byl 
distribuován členům Zastupitelstva HMP ze strany odboru MHMP na jednání 
Zastupitelstva HMP v měsíci dubnu 2024. 
 Primátor hl. m. Prahy zopakoval svůj názor, že nemá k dispozici dostatečně 
relevantní informace pro hlasování o následujících materiálech R-50673 a R-51270. 
 Primátor hl. m. Prahy přednesl návrh usnesení ve znění: „Rada HMP“, „žádá“, 
„Dopravní podnik hl. m. Prahy“, „doplnit předložený materiál o ucelené právní posouzení 
rizika vzniku náhradových nároků společnosti Nové Holešovice, a.s., IČO: 11926384, se 
sídlem Sokolovská 42/217, Praha 9, z důvodu neuzavření transakční dokumentace dle 
akcionářské smlouvy uzavřené dne 7. 9. 2021 se společností Nové Holešovice Development 
a.s., IČO: 07201214, se sídlem Pobřežní 667/78, Praha 8, případně z důvodu realizace exitu 
DPP ze společnosti Nové Holešovice, a.s. v přípravné fázi, které vypořádá rozdílné závěry 
doposud zajištěných právních stanovisek a posoudí je komplexně v kontextu platného znění 
akcionářské smlouvy, by měla být součástí tohoto materiálu“, o kterém následně nechal 
hlasovat – pro hlasovalo 5 členů Rady HMP – doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc.,  
doc. Ing. arch. Petr Hlaváček, JUDr. Jiří Pospíšil, Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA,  
Ing. Zdeněk Kovářík, proti 0, zdržel se 4 – MUDr. Zdeněk Hřib, Ing. Jana Komrsková, RNDr. 
Daniel Mazur, Ph.D., Mgr. Adam Zábranský, nepřítomen 2 – Ing. Alexandra Udženija, Bc. 
Michal Hroza – nepřijato. 
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Rada HMP vykonávající působnost  

Valné hromady 
společnosti Dopravní podnik hl. m. Prahy, akciová společnost 

 

Valnou hromadu společnosti Dopravní podnik hl. m. Prahy, akciová společnost 
zahájil v 11:12 hodin primátor hl. m. Prahy.  

 V úvodu upozornil v návaznosti na ustanovení Dílu 3 § 11 a násl. Zákona  
č. 92/2012 Sb. o obchodních společnostech a družstvech (zákon o obchodních 
korporacích) a podle ustanovení § 68 odst. h) zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě 
Praze, kdy Radě HMP je vyhrazeno plnit funkci valné hromady, je-li hlavní město Praha 
jediným akcionářem nebo jediným společníkem, jedná Rada HMP podle jednacího řádu 
Rady HMP a již schváleného „Programu“ a nebude proto volit ověřovatele, předsedajícího 
a zapisovatelku. Rada HMP takto jedná při působnosti valné hromady.  
 
 

5.  I. náměstek primátora Hřib 
  
k návrhu na uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o prodeji a koupi nemovitých věcí  
a následné smlouvy o prodeji a koupi pozemků parc. č. 133/1, parc. č. 133/20, parc. č. 160/2 
k. ú. Holešovice, obec Praha mezi Dopravním podnikem hl. m. Prahy, a.s.  
a společností Nové Holešovice, a.s. 
 

TISK R-50673 Doba projednávání:  11:13 – 11:44 
PŘIZVANÍ: Ing. Paneš, Ph.D. – ředitel odboru ROZ 
                                                                                      MHMP  
                                                                                      Ing. Hilscherová – odbor ROZ MHMP 
                                                                                      Mgr. Jordán – odbor LEG MHMP 
                                                                                      Ing. Witowski – předseda  
                                                                                      představenstva Dopravní podnik hl. m.  
                                                                                      Prahy, akciová společnost 
                                                                                      Ing. Kopřiva – člen představenstva  
                                                                                      Dopravní podnik hl. m. Prahy,  
                                                                                      akciová společnost 
                                                                                      PhDr. Špička – člen představenstva  
                                                                                      Dopravní podnik hl. m. Prahy,  
                                                                                      akciová společnost 
                                                                                      R. Slanina – místopředseda dozorčí rady 
                                                                                      Dopravní podnik hl. m. Prahy,  
                                                                                      akciová společnost 
                                                                                      J. Buriánek – člen dozorčí rady Dopravní  
                                                                                      podnik hl. m. Prahy, akciová společnost 
                                                                                      JUDr. Homola – člen dozorčí rady  
                                                                                      Dopravní podnik hl. m. Prahy,  
                                                                                      akciová společnost 
                                                                                      pan Dukát – Dopravní podnik hl. m.  
                                                                                      Prahy, akciová společnost  
                                                                                      JUDr. Fröhlich – advokátní kancelář                                                                                     
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HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  0   
K TISKU R-50673                                                  PROTI:  4 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský  
  ZDRŽEL SE: 4 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
                                                                                      NEHLASOVAL:                        1 
                                                                                      doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 

NEPŘIJATO   
 

 Primátor hl. m. Prahy uvedl technickou poznámku vztahující se k přítomným 
účastníkům prostřednictvím videokonference, dle informací od Ing. Lísala, MBA – ředitel 
odboru OVO MHMP. 
 S předloženým materiálem Radu HMP, jednající v působnosti valné hromady 
společnosti Dopravní podnik hl. m. Prahy, akciová společnost, seznámil podrobněji 
předkladatel – I. náměstek primátora Hřib a uvedl, že se jedná o žádost Dopravního 
podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, která byla doručena Radě HMP. Předkladatel 
dále uvedl, že materiál předkládá k projednání Radě HMP z důvodu, že mu to bylo dne  
8. 4. 2024, přiděleno, nicméně upozornil, že osobně se s tímto neztotožňuje a bude 
hlasovat proti přijetí návrhu usnesení k projednávanému materiálu.  
 I. náměstek primátora Hřib uvedl, že k dané záležitosti proběhl audit  
ze strany společnosti StoneTurn, který si zadal Magistrát hl. m. Prahy, který mají členové 
Zastupitelstva HMP k dispozici, přičemž jedna z věcí, která je zde vytýkána je, že nebyla 
otevřená soutěž a „považuje za zásadní to, že se tady objevily nové skutečnosti, jednak jsou 
veřejně dostupné v médiích, ale také zastupitelům HMP dorazil e-mail, před zhruba týdnem, 
jestli se neplete bylo to 17. 4. 2024, který obsahoval další informace, které podporují 
podezření z toho, že v tomto projektu hráli nějakou roli úplatky a z tohoto důvodu tento 
návrh, tuto žádost, nepodpoří a bude hlasovat proti“ přijetí návrhu usnesení 
k projednávanému materiálu.  
 I. náměstek primátora Hřib dále uvedl, že Magistrát hl. m. Prahy zadal 
zpracování expertního stanoviska, jehož zpracovateli jsou doc. JUDr. Filip Melzer, LL.M., 
Ph.D. a doc. JUDr. Bohumil Havel, Ph.D., které mají k dispozici členové Rady HMP jednající 
v působnosti valné hromady společnosti Dopravní podnik hl. m. Prahy, akciová 
společnost. I. náměstek primátora Hřib dále uvedl, že ze zpracovaného stanoviska 
vyplývá, že Rada HMP, jednající v působnosti valné hromady společnosti Dopravní podnik 
hl. m. Prahy, akciová společnost, může přihlédnout i k jiným okolnostem,  
než jsou čistě ekonomické, přičemž upozornil, že v takovém případě je nezbytné, aby 
členové Rady HMP vysvětlili tento postup a toto bylo uvedeno v zápise z dnešního jednání 
Rady HMP.  
 I. náměstek primátora Hřib uvedl, že s ohledem na to, že „ve světle nových 
skutečností má pochybnosti o transparentnosti tohoto projektu“, požádal o uvedení jeho 
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stanoviska, z jakého důvodu nebude hlasovat pro přijetí návrhu usnesení projednávaného 
materiálu, v zápise z dnešního jednání Rady HMP.   
 Radní Kovářík upozornil předkladatele - I. náměstek primátora Hřib, že nové 
skutečnosti, které zde zmiňoval, nejsou součástí předloženého materiálu, což považuje  
za významnou vadu a měly být uvedeny v projednávaném materiálu, protože byly známy 
v dostatečném předstihu nebo o nich hovořil v dostatečném předstihu před předložením 
projednávaného materiálu a považuje za významnou chybu tohoto materiálu, že tyto 
skutečnosti v něm nejsou zmíněny. Radní Kovářík požádal o uvedení jeho stanoviska,  
že „z toho titulu, že byly zmíněny nové skutečnosti, které však nejsou doloženy v materiálu, 
tak se bude zdržovat k danému materiálu, protože nemá možnost nijak ověřit tyto nové 
skutečnosti, které nebyly doloženy v materiálu“, v zápise z dnešního jednání Rady HMP.  
 Primátor hl. m. Prahy vyjádřil své stanovisko, že „nemůže hlasovat pro absenci 
relevantních argumentů pro nesouhlas s návrhem usnesení, i když pro případný nesouhlas 
takové důvody mohou existovat, např. i dle předkladatele“. 
 Radní Zábranský požádal, aby v zápise z dnešního jednání Rady HMP bylo 
uvedeno, že „se ztotožňuje s argumenty pro nepodporu tohoto materiálu, které zde zmínil  
I. náměstek primátora Hřib“. 
 Radní Klecanda navázal na vyjádření radního Kováříka, jelikož materiál 
neobsahuje v podstatě žádné materiály, které by říkaly, proč je to špatně apod., přestože 
se o nich diskutuje, zdrží se hlasování o návrhu usnesení projednávaného materiálu. 
 Náměstkyně primátora Komrsková vyjádřila své stanovisko s tím, že „bude 
proti přijetí návrhu usnesení k projednávanému materiálu, protože audit společnosti 
StoneTurn by neměl být brán na lehkou váhu, který hovoří o skutečnostech, které tady 
částečně řekl I. náměstek primátora Hřib, se stanoviskem I. náměstka primátora Hřiba se 
ztotožňuje“. Náměstkyně primátora Komrsková požádala o uvedení bodů vyplývajících 
z auditu, které považuje za důležité, v zápise z dnešního jednání Rady HMP: „je to 
netransparentnost výběru těch investorů, už tam upozorňuje auditor na možnou korupci při 
rozhodování představenstva a to není jen o tom, že nastaly nějaké nové skutečnosti, tyto 
skutečnosti jsou zde již od rozkrytí kauzy „Dozimetr“ v roce 2022; dále i uzavření 
akcionářské smlouvy, které původně mělo být s jiným podílem, jak na to upozorňuje zmíněný 
audit, čili 33 % pro Dopravní podnik hl. m. Prahy, akciová společnost, následně se to stáhlo 
na 25 % a vyjádřila velkou výhradu k bývalému náměstkovi pro dopravu, který  
za to nese odpovědnost, že nepředložil žádnou informaci o tom, jak se tento společný podnik 
vyvíjí, na Radě HMP v minulém volebním období k tomu nebylo vůbec nic. Závěry posouzení 
auditu společnosti StoneTurn také ukazují, že mohlo být obcházení zadávání veřejných 
zakázek v rámci založení společného podniku a reflektují i to minoritní postavení 
Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, přičemž férovost rozdělení  
ve společném podniku a rozdělení rozhodovacích pravomocí zůstává otázkou, akcionářská 
smlouva dovoluje přijmout taková rozhodnutí, která nebudou v souladu s hlavními cíli 
Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, a hlavního města Prahy“. Náměstkyně 
primátora Komrsková uvedla, že považuje toto za zásadní a jsou tam další usnesení, které 
poskytla písemně a požádala, aby byly součástí zápisu z dnešního jednání Rady HMP s tím, 
že hlavní body byly zmíněny. 
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Písemné vyjádření náměstkyně primátora Komrskové k tisku Č. 50673 – důvody 
hlasování proti navrženému usnesení 
 
Podezřelé skutečnosti jsou následující: 
• Netransparentní výběr investorů: Vytvoření společného podniku bylo doprovázeno 
vícerými změnami v osobách společníků nebo jejich konečných uživatelů výhod, změnou 
obchodních parametrů spolupráce a rovněž i změnou časového harmonogramu. 
Prokázání takto vzniklé škody však bude velmi obtížné, zejména by bylo potřebné 
stanovit rozdíl v ceně projektu za současných podmínek a za podmínek otevřeného 
výběrového řízení na investora. 
• Možná korupce při rozhodováni představenstva DPP: Na základě medializovaných 
informací existuje podezření, ze rozhodování představenstva DPP bylo ovlivněno 
korupčním jednáním. 
Pokud by se toto skutkové tvrzení potvrdilo, bude nutné zkoumat jednotlivá rozhodnutí, 
jejich změnu a případný dopad na majetek společnosti. Samotné prodloužení doby 
realizace projektu zakládá dodatečné náklady, které je možné v souvislosti s takovýmto 
jednáním uplatnit. 
• Uzavření Akcionářské smlouvy: Je předpokládán podíl DPP o velikosti 33 %  
na společném podniku, tedy mu přísluší i takový podíl na zisku, ačkoliv DPP vlastní  
v Zastavitelném území většinu pozemků. Od výše podílu je odvozena i míra zastoupení 
DPP v orgánech, kdy zástupci DPP jsou v minoritě v představenstvu. DPP má tak  
v podstatě minimální kontrolu nad činností společného 
podniku. 
 
Závěr k právnímu posouzení projektu společného podniku Nové Holešovice, a.s. 
V rámci právního posouzení společného podniku DPP a NHD jsme přezkoumali způsob 
založeni společného podniku, zejména s ohledem na možné obcházení povinnosti  
pro zadávaní veřejných zakázek. Akcionářská smlouva a ani realizace projektu nevykazují 
charakter veřejné zakázky na stavební práce, a to ani podle obsahu ZZVZ, ani v kontextu 
soudní praxe. Hlavním cílem Akcionářské smlouvy a Projektu není obcházení ustanoveni 
ZZVZ ze strany DPP, ale spíše kapitálová účast ve společnosti provozující podnikatelskou 
činnost na vlastní účet a vlastni riziko, z níž může DPP těžit prostřednictvím podílu  
na zisku. 
Ze strany DPP Ize identifikovat nedostatky v procesu výběru partnera, kdy nebyly jasně 
formulovány požadavky a cíle výběrového procesu. Naopak, projekt byl ovlivňován 
změnami investorů. Této situaci by se dalo předejít jasným a transparentním stanovením 
očekávání a umožněním široké účasti subjektů v takovém procesu. 
Akcionářská smlouva reflektuje minoritní postavení DPP, přičemž férovost rozdělení 
podílu ve Společném podniku a rozděleni rozhodovacích pravomocí zůstává otázkou. 
Akcionářská smlouva dovoluje přijmout taková rozhodnutí, která nebudou v souladu  
s hlavními cíli DPP a HMP. 
Posuzovaní výhodnosti vytvoření Společného podniku je nutné z pohledu definovaných 
cílů pro jeho vytvoření, tj revitalizace vestibulů metra Nádraží Holešovice a přilehlého 
okolí. Z tohoto pohledu nemá DPP dostatečnou kontrolu pro naplnění těchto cílů. 
Dalším rizikem je skutečnost, že některá ustanovení Akcionářské smlouvy umožňují 
využít sílu majoritních akcionářů a ještě více oslabit postavení DPP, např. zvýšení 
základního jmění. 
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Některá ustanovení Akcionářské smlouvy sice garantují požadovaná práva pro DPP, např. 
Put opce, avšak ekonomicky je jejich uplatnění nevýhodné. Tudíž důležitou skutečností je 
uzavírání dalších smluv na realizaci projektu, kde primárním dodavatelem bude NHD. 
Z hlediska dodržení péče řádného hospodáře jsme poukázali na vícero podezřelých 
skutečností, které doprovázely vytvoření Společného podniku. Uplatnění možných 
nároků vůči členům představenstva DPP by vyžadovalo stanovení vzniklé újmy, například 
v souvislosti s odkládáním rozhodnutí o založení Společného podniku, nebo rozdělení 
podílu ve Společném podniku. 

 
 Náměstek primátora Pospíšil uvedl, že rovněž vyjádří své stanovisko, neboť 
v rámci dnes diskutovaného expertního stanoviska je konstatováno, že „nestačí pouhá 
mentální rezervace člena Rady HMP“, ale je třeba důvody explicitně zmínit, přičemž 
respektuje stanovisko posudku, ze kterého v dobré víře vychází. Náměstek primátora 
Pospíšil uvedl, že jako člen Zastupitelstva HMP, člen Rady HMP a člen valné hromady má 
k dispozici dva dokumenty – společnosti StoneTurn, to je ta analytická materie, která je 
v zásadě auditem, a posudek Melzer a Havel. Náměstek primátora Pospíšil požádal  
o uvedení svého stanoviska v zápise z dnešního jednání Rady HMP s tím, že „jeho pozice 
k společnému podniku je konstantně stejná, měl k tomu výhrady i v době, kdy byl součástí 
koalice, ty argumenty jsou stejné a připojí se k argumentům, které zde byly řečeny 
předřečníky, ale to co považuje za nejzásadnější, proč nepodpoří projednávaný materiál,  
je to, co se píše v daném posudku, resp. auditu společnosti StoneTurn, který se nedělal 
nadarmo, je to klíčový materiál, který by měl být základem pro další jednání orgánů hl. m. 
Prahy, byl vybrán zcela nezávislý auditor, je zde i režim utajení atd. a jsou tam i informace, 
které byly částečně zmíněny náměstkyní primátora Komrskovou, k čemuž se připojuje, a to 
je, jak upozorňoval již v minulém období, a to jsou pochyby o pozici hl. m. Prahy, resp. 
Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, jako minoritního akcionáře celého 
společného podniku Nové Holešovice. Domnívá se a audit to potvrzuje, ale protože podepsal 
mlčenlivost, pouze obecně odkáže na audit, že právní pozice hl. m. Prahy, resp. Dopravního 
podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, není příliš silná, je to pozice minoritního akcionáře, 
Dopravní podnik hl. m. Prahy, akciová společnost, může být teoreticky vytlačen, může dojít 
k nepřátelskému převzetí a podle odborníků společnosti StoneTurn, kteří psali audit, tam 
nejsou dostatečné zábrany tomu, abychom v budoucnu byli ze společného podniku vytlačeni 
a došlo k tzv. nepřátelskému převzetí.“ Náměstek primátora Pospíšil dále požádal  
o uvedení v zápisu z dnešního jednání Rady HMP, že „základní teze je podoba akcionářské 
smlouvy, minoritní pozice Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, a ještě jedna 
teze, kterou posudek říká a kterou považuje za důležitou, jsou zde zkrátka rizika, která 
mohou vést k tomu, že základní cíle projektu revitalizace nebudou naplněny, to jsou věci, 
které z posudku čte a pro které nepodpoří tento návrh.“ 
 Radní Mazur požádal o uvedení v zápisu z dnešního jednání Rady HMP,  
že „z důvodů, které zde byly řečeny I. náměstkem primátora Hřibem, tento tisk nepodpoří“. 
 Náměstek primátora Hlaváček vznesl dotaz na předkladatele – I. náměstek 
primátora Hřib, „zda z jeho strany se jedná o pozměňovací návrh, aby bylo zřejmé, o čem se 
bude hlasovat, a ať je to jako pozměňovací návrh nebo rovnou předložení, tak v obou 
případech tam nejsou zřejmě argumenty, které byly vysloveny a chápe i ty odkazy, ale je to 
pro něj důvod ke zdržení se při hlasování“ o návrhu usnesení projednávaného materiálu. 
 Radní Kovářík uvedl, že se jedná o materiál, který byl projednán dozorčí radou 
Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, v kladném smyslu a jak řekl  
I. náměstek primátora Hřib, nastaly nové skutečnosti, proč bude hlasovat jinak, ale bude 
se hlasovat o návrhu usnesení, jak bylo předloženo, a zopakoval, že tyto nové skutečnosti 
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nebyly v materiálu zapracovány, nejsou nijak ověřitelné a nezbývá mu než se zdržet 
hlasování o návrhu usnesení projednávaného materiálu.  
 Náměstek primátora Hlaváček zopakoval své stanovisko k projednávanému 
materiálu. 
 I. náměstek primátora Hřib upřesnil, že toto je žádost Dopravního podniku  
hl. m. Prahy, akciová společnost, která mu byla přidělena k vyřízení dne 8. 4. 2024 s tím, 
že předkládá předmětný materiál, dle požadavku Dopravního podniku hl. m. Prahy, 
akciová společnost, a zopakoval, že vysvětlil a požádal o uvedení svých osobních důvodů, 
proč bude hlasovat proti přijetí návrhu usnesení, v zápisu z dnešního jednání Rady HMP, 
tedy „bude hlasovat proti z důvodů skutečností, které se objevily nově, nedávno, které 
indikují nějaké podezření na to, že v této kauze došlo k uplácení, je to záležitost, která koluje, 
jak v médiích, tak další informací podezření podporující je i e-mail, který dorazil asi dne  
17. 4. 2024 a obdrželo ho více členů Zastupitelstva HMP, možná i všichni“. I. náměstek 
primátora Hřib dále uvedl, že tyto záležitosti nejsou součástí předkladu, ale jsou to 
důvody, proč přijetí materiálu nepodpoří. 
 Primátor hl. m. Prahy odkázal na své stanovisko řečené v rámci diskuse 
k předloženému materiálu a požádal, aby bylo v zápise uvedeno.  
 Náměstek primátora Hlaváček uvedl, že předpokládá, že všechny tyto 
„mentální rezervace“ budou uvedeny v zápise. 
 Ing. Scheinherr, MSc., Ph.D. – předseda klubu ZHMP PRAHA SOBĚ, reagoval  
na vyjádření náměstkyně primátora Komrskové a uvedl, že považuje za zarážející,  
že projekt, který hl. m. Praha připravuje napříč volebními obdobími, má být shozen 
v podstatě na základě anonymu a článku od jednoho novináře, což nepovažuje  
za zodpovědné rozhodování zástupců hl. m. Prahy, a zároveň mu v posudku chybí,  
že tento veřejný zájem tam nebyl nijak posouzen, a dále mu v materiálu chybí, když se 
Rada HMP nerozhodne nejít cestou společného podniku, jaký postup tedy zvolí. 
 Primátor hl. m. Prahy krátce reagoval na předchozí vyjádření předsedy klubu 
ZHMP PRAHA SOBĚ.  
 Radní Kovářík odkázal na své stanovisko již řečené v rámci diskuse  
a zopakoval, aby bylo v zápise uvedeno „že nemůže na základě nedoložených skutečností 
hlasovat pro, ani proti, ale zdrží se hlasování“. „Pokud nejsou informace řádné doložené  
a řádné přítomny, tak je nemůže brát ani za relevantní, ani je nemůže pominout, proto se 
zdrží při hlasování“. 
 Ing. Nacher – předseda klubu ZHMP ANO 2011, vznesl dotaz na politickou 
zodpovědnost vztahující se k hlasování o předloženém materiálu, na což reagoval 
primátor hl. m. Prahy a I. náměstek primátora Hřib.  
 Ing. Scheinherr, MSc., Ph.D. – předseda klubu ZHMP PRAHA SOBĚ, požádal 
primátora hl. m. Prahy, zda důvody vyplývající z auditu společnosti StoneTurn, které zde 
byly zmíněny, zda by se k nim zde mohli vyjádřit zástupci Dopravního podniku hl. m. 
Prahy, akciová společnost. 
 Mgr. Portlík – předseda klubu ZHMP SPOLU pro Prahu zopakoval připomínky 
k auditu společnosti StoneTurn. 
 Primátor hl. m. Prahy uvedl, že dle jeho názoru byly jasně formulovány 
požadavky Rady HMP na to, co potřebuje ze strany Dopravního podniku hl. m. Prahy, 
akciová společnost, doplnit, a diskusi se zástupci Dopravního podniku hl. m. Prahy, 
akciová společnost, nepovažuje nyní za nutnou, dokud Rada HMP nebude mít komplexní 
informace. 
 Náměstek primátora Pospíšil uvedl, že u této citlivé věci respektuje,  
že Dopravní podnik hl. m. Prahy, akciová společnost, má svou pozici a svůj názor  
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na auditní posudek společnosti StoneTurn, a požádal, pokud je to možné, o konečné 
vyjádření auditora na další jednání. 
 I. náměstek primátora Hřib odkázal na expertní stanovisko v rámci dnes již 
diskutovaného materiálu R-51485 (Informace). 
 Radní Kovářík požádal o poskytnutí kompletního seznamu všech účastníků, 
kteří byli přítomni projednávání tohoto bodu programu jednání Rady HMP, na což 
reagoval Ing. Lísal, MBA – ředitel odboru OVO MHMP, s tím, že seznam všech osob 
přítomných jednání Rady HMP, je vždy součástí originálu zápisu z jednání Rady HMP jako 
příloha.  
 Navržené usnesení nebylo schváleno.  
 Valnou hromadu společnosti Dopravní podnik hl. m. Prahy, akciová 
společnost, zakončil primátor hl. m. Prahy v 11:45 hodin. 
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Rada HMP vykonávající působnost  

Valné hromady 
společnosti Dopravní podnik hl. m. Prahy, akciová společnost 

 
 

Valnou hromadu společnosti Dopravní podnik hl. m. Prahy, akciová společnost, 
zahájil v 11:46 hodin primátor hl. m. Prahy.  

 V úvodu upozornil v návaznosti na ustanovení Dílu 3 § 11 a násl. Zákona  
č. 92/2012 Sb. o obchodních společnostech a družstvech (zákon o obchodních 
korporacích) a podle ustanovení § 68 odst. h) zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě 
Praze, kdy Radě HMP je vyhrazeno plnit funkci valné hromady, je-li hlavní město Praha 
jediným akcionářem nebo jediným společníkem, jedná Rada HMP podle jednacího řádu 
Rady HMP a již schváleného „Programu“ a nebude proto volit ověřovatele, předsedajícího 
a zapisovatelku. Rada HMP takto jedná při působnosti valné hromady.  
 
 
 

6.  I. náměstek primátora Hřib 

  
k udělení předchozího souhlasu s prodejem minoritního podílu ve společnosti Nové 
Holešovice, a.s. 
 

TISK R-51270 Doba projednávání:  11:47 – 12:39 

PŘIZVANÍ: Ing. Paneš, Ph.D. – ředitel odboru ROZ 
                                                                                      MHMP  
                                                                                      Ing. Hilscherová – odbor ROZ MHMP 
                                                                                      Mgr. Jordán – odbor LEG MHMP 
                                                                                      Ing. Witowski – předseda  
                                                                                      představenstva Dopravní podnik hl. m.  
                                                                                      Prahy, akciová společnost 
                                                                                      Ing. Kopřiva – člen představenstva  
                                                                                      Dopravní podnik hl. m. Prahy,  
                                                                                      akciová společnost 
                                                                                      PhDr. Špička – člen představenstva  
                                                                                      Dopravní podnik hl. m. Prahy,  
                                                                                      akciová společnost 
                                                                                      R. Slanina – místopředseda dozorčí rady 
                                                                                      Dopravní podnik hl. m. Prahy,  
                                                                                      akciová společnost 
                                                                                      J. Buriánek – člen dozorčí rady Dopravní  
                                                                                      podnik hl. m. Prahy, akciová společnost 
                                                                                      JUDr. Homola – člen dozorčí rady  
                                                                                      Dopravní podnik hl. m. Prahy,  
                                                                                      akciová společnost 
                                                                                      pan Dukát – Dopravní podnik hl. m.  
                                                                                      Prahy, akciová společnost  
                                                                                      JUDr. Fröhlich – advokátní kancelář                                                                                     
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HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  5   
K TISKU R-51270                                                  MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 2 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
                                                                                      NEHLASOVAL:                        2 
                                                                                      doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 

NEPŘIJATO   
 

 S předloženým materiálem Radu HMP, jednající v působnosti valné hromady 
společnosti Dopravní podnik hl. m. Prahy, akciová společnost, seznámil podrobněji 
předkladatel – I. náměstek primátora Hřib s tím, že se jedná o žádost Dopravního podniku 
hl. m. Prahy, akciová společnost, která mu byla přidělena dne 11. 3. 2024 k vyřízení.  
I. náměstek primátora Hřib, i v kontextu expertního stanoviska, které bylo diskutováno 
v úvodu dnešního jednání Rady HMP, doporučil členům Rady HMP, aby explicitně uvedli 
své důvody do zápisu z jednání Rady HMP, proč případně nehlasují pro přijetí návrhu 
usnesení. I. náměstek primátora Hřib dále citoval závěry dnes již diskutovaného 
expertního stanoviska. 
 Radní Kovářík požádal o uvedení jeho stanoviska v zápisu z dnešního jednání 
Rady HMP, s tím, že „veškeré důvody, proč v tomto bodě nebude hlasovat pro, byly již 
uvedeny v zápisu k minulému bodu a jsou obsaženy i v tom, co pan náměstek v minulém bodu 
nepředložil v materiálu, a to zcela důvodně nepředložil“. 
 Ing. Nacher – předseda klubu ZHMP ANO 2011, požádal o uvedení do zápisu 
z jednání Rady HMP, že se stejně jako ostatní dozvěděl, „že rozdíl mezi situací, kdy Zdeněk 
Hřib na dozorčí radě Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, hlasoval  
pro tento projekt 31. 1. 2024 a v momentě, kdy on změnil názor v březnu 2024, tak 
spoluzodpovědnost za změnu názorů mezi lednem a březnem roku 2024 se datuje  
do předchozího volebního období Adriany Krnáčové někdy k roku 2016, což mu přijde 
skutečně absurdní, a bylo by dobré, aby se toto rozmělňování politické odpovědnosti někde 
objevilo a neví, jak souvisí předvoj společného podniku, který vznikl v minulém volebním 
období se změnou stanoviska mezi lednem a březnem letošního roku“, na což reagoval 
primátor hl. m. Prahy. 
 Mgr. Rázga – předsedkyně Výboru pro strategický a hospodářský rozvoj  
a podporu podnikání a inovací ZHMP, připomněla účastníky videokonference, kteří se 
také hlásí do diskuse, na což reagoval primátor hl. m. Prahy s tím, že jsou zařazeni v pořadí 
přihlášených.  
 Ing. Scheinherr, MSc., Ph.D. – předseda klubu ZHMP PRAHA SOBĚ, vznesl 
dotaz, na další postup se stanicí a jejím okolím, pokud bude schválen projednávaný 
materiál, na což reagoval předkladatel – I. náměstek primátora Hřib s tím, že z jeho 
pohledu je zde více možností, přičemž jedna z nich je např. otevřená soutěž, která nebyla 
původně realizována, nicméně o dalším postupu se bude jednat. I. náměstek primátora 
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Hřib dále uvedl, že je tam možné učinit nějaké dočasné opatření, s tímto se obrací zejména 
na představenstvo Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, tzn. zajistit úklid 
lokality, zajistit častější dohled ze strany Městské policie HMP apod.  
 I. náměstek primátora Hřib požádal o pauzu v délce 10 min před hlasování  
o návrhu usnesení k projednávanému materiálu, a citoval z již zmíněného expertního 
stanoviska, konkrétně poslední odstavec odpovědi na Otázku č. 5, strana 28.  
 Primátor hl. m. Prahy uvedl, že jím uváděný důvod je „absence relevantních 
argumentů pro udělení souhlasu s navrhovaným postupem Dopravního podniku hl. m. 
Prahy, akciová společnost, neexistence prokázání oprávnění Dopravního podniku hl. m. 
Prahy, akciová společnost, takovým postupem dle akcionářské smlouvy a též neexistence 
právního stanoviska potvrzujícího správnost postupu Dopravního podniku hl. m. Prahy, 
akciová společnost“.   
 Radní Kovářík uvedl, že své stanovisko k předloženému materiálu již sdělil,  
a reagoval na předchozí vyjádření I. náměstka primátora Hřiba týkající se citace 
z expertního stanoviska. 
 Radní Klecanda uvedl, že naváže na primátora hl. m. Prahy s tím,  
že v materiálu nevidí konkrétní důvody k exitu, nicméně na druhou stranu se mluvilo  
o tom, že „bychom měli“ do společného podniku jít, ale materiál považuje za chaoticky 
předložený, a proto se zdrží při hlasování o přijetí návrhu usnesení k projednávanému 
materiálu. 
 I. náměstek primátora Hřib reagoval na předchozí vyjádření radního Kováříka, 
a dále se obrátil na představenstvo Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, 
které když zasílalo Radě HMP žádost o souhlas, uvedlo termín 29. 4. 2024 jako nejzazší 
termín pro vyslovení souhlasu s tímto postupem, přičemž ve smlouvě je napsáno,  
že pro to provedení a dokončení exitu v přípravné fázi má Dopravní podnik  
hl. m. Prahy, akciová společnost, lhůtu 60 pracovních dnů a to vychází přibližně na konec 
května, což je dostatek času k provedení kroků nezbytných k dokončení a požádal  
o uvedení jeho dotazu a následné odpovědi do zápisu z jednání Rady HMP, „jestli není 
možné mít tam pozdější termín, kdy Vám vyslovíme souhlas s tímto postupem dokončení 
toho exitu v přípravné fázi, tedy souhlas s převodem podílu ze strany valné hromady“. 
 Primátor hl. m. Prahy reagoval na předchozí vyjádření předkladatele.  
 J. Wolf – předseda Výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví  
a podporu cestovního ruchu ZHMP a místopředseda klubu ZHMP SPOLU pro Prahu, vznesl 
žádost na I. náměstka primátora Hřiba.   
 Náměstkyně primátora Komrsková požádala o vyjádření přítomných zástupců 
Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, k projednávanému materiálu, a dále 
uvedla, že má své důvody, proč bude hlasovat „pro“ exit, úplně stejné, jako když hlasovala 
„proti“ prodeji těch pozemků a vystoupení z tohoto společného podniku bere jako nějaké 
odstřižení od úplatkářské kauzy „Dozimetr“ a měli bychom začít znovu a lépe, udělat 
v tomhle směru tlustou čáru a začít transparentně o tomhle možném společném podniku 
do budoucna jednat, pokud bychom ho vyhodnotili jako validní, a proto bude hlasovat 
„pro“ vystoupení, čili „pro“ prodej minoritního podílu.  
 Náměstek primátora Hlaváček požádal o uvedení jeho stanoviska v zápisu 
z jednání Rady HMP „mnozí členové Rady HMP nemají právní vzdělání a vyžadovat tuto 
znalost bez toho, že by v materiálu byl kontext toho předcházejícího hlasování, bylo by tam 
v návaznosti na to, co se stalo, nějaké právní stanovisko a věcné důvody té žádosti 
představenstva Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, tak to považuje  
za nadlidský výkon a důvod pro to, že se zdrží hlasování“ o přijetí návrhu usnesení 
k projednávanému materiálu. 
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 Mgr. Portlík – předseda klubu ZHMP SPOLU pro Prahu, uvedl, že v rámci 
transparentnosti má být samospráva předvídatelná a změna názorů během jednoho 
volebního období bez dostatečného zdůvodnění, jak uvedl radní Kovářík, že toto 
v materiálu chybí, považuje za netransparentní, a dále považuje za netransparentní 
předkládat posudky na poslední chvíli. 
 I. náměstek primátora Hřib reagoval na vyjádření radního Kováříka s tím,  
že zde pouze cituje ze zpracovaného expertního posudku a rovněž reagoval na vyjádření 
J. Wolfa – místopředseda klubu ZHMP SPOLU pro Prahu. 
 I. náměstek primátora Hřib zopakoval svůj předchozí dotaz  
na představenstvo Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, „z jakého důvodu 
je požadovaný termín 29. 4. 2024 limitním termínem stanoviska Rady HMP, zda souhlasí  
či nesouhlasí s daným exitem“. 
 Radní Kovářík reagoval na vyjádření I. náměstka primátora Hřiba. 
 Primátor hl. m. Prahy požádal za svou osobu o uvedení v zápisu z jednání Rady 
HMP, že „nemůže hlasovat pro, proti, ani se zdržet hlasování, prostě proto, že má absenci 
relevantních argumentů, které by mu umožňovaly jednu z těchto variant si vybrat, i zdržení 
se je varianta, kterou si vybíráme a dáváme tím najevo nějaký vztah k té věci  
a nemá žádný vztah k té věci, protože nemá potřebné argumenty“. 
 I. náměstek primátora Hřib reagoval na stanovisko primátora hl. m. Prahy 
s tím, že dle jeho názoru informace jsou uvedeny v expertním stanovisku, a opět požádal 
o vyjádření Ing. Witowského – předseda představenstva Dopravního podniku hl. m. 
Prahy, akciová společnost, k jeho dotazu ve věci termínu 29. 4. 2024, na což reagoval 
primátor hl. m. Prahy s tím, že předsedu představenstva Dopravního podniku hl. m. Prahy, 
akciová společnost, vyzve k odpovědi po skončení požadované pauzy.  
 
 Primátor hl. m. Prahy, na předchozí žádost I. náměstka primátora Hřiba, 
vyhlásil pauzu v délce trvání 10 minut. 
 
 Po uplynutí poskytnutého časového prostoru pokračováno v jednání Rady 
HMP. 
 
 Primátor hl. m. Prahy požádal Ing. Witowského – předseda představenstva 
Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, aby odpověděl na dotaz  
I. náměstka primátora Hřiba, vztahující se k termínu 29. 4. 2024. 
 Ing. Witowski – předseda představenstva Dopravního podniku hl. m. Prahy, 
akciová společnost, uvedl, že „termín 29. 4. 2024 zvolili proto, aby měli čas právě do toho 
termínu, který je daný akcionářskou smlouvou učinit ty kroky, které po udělení souhlasu 
valnou hromadou jsou ještě na straně Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, 
nezbytné“, na což reagovali primátor hl. m. Prahy s tím, že na to je minimálně měsíc,  
a I. náměstek primátora Hřib, který požádal o rozšíření odpovědi o tom, co bude trvat 
zhruba měsíc, protože dle jeho názoru doba 60 dní od doby doručení toho oznámení  
o zahájení exitu v přípravné fázi, tak to vychází na konec května či začátek června.  
I. náměstek primátora Hřib vznesl dotaz na Ing. Witowského – předseda představenstva 
Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, zda je nezbytné, aby na tento proces 
měl Dopravní podnik hl. m. Prahy, akciová společnost, celý měsíc, na což reagoval  
Ing. Witowski s tím, „že to taková procházka růžovým sadem není, navíc považovali, že když 
valnou hromadu požádají s dvouměsíčním předstihem, tak je to dostatečný buffer na to, aby 
nějaké rozhodnutí valné hromady dostali dříve a ne ten poslední den, o který o to požádali. 
Je škoda, že už tu nyní nemohl být JUDr. Fröhlich, advokát, který zastupuje Dopravní podnik 
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hl. m. Prahy, akciová společnost, v této věci“. Dále Ing. Witowski uvedl, že „to nevychází  
na konec května či začátek června, ale na někdy těsně po polovině května“, na což reagoval 
I. náměstek primátora Hřib s tím, že dle jeho názoru jím uváděný termín těsně po polovině 
května nesouhlasí, když od data doručení 11. 3. 2024 odpočítá 60 pracovních dní, tak mu 
vychází začátek června 2024. 
 Navržené usnesení nebylo schváleno.  
 
 Valnou hromadu společnosti Dopravní podnik hl. m. Prahy, akciová 
společnost, zakončil primátor hl. m. Prahy v 12:40 hodin. 
 

 
 
 
 

7.  primátor hl. m. Prahy 

 
k návrhu na poskytnutí dotace žadateli městská část Praha 14 a k návrhu na úpravu 
rozpočtu vlastního hlavního města Prahy na rok 2024 
 

TISK R-51130 Doba projednávání:  12:41 – 12:42 

PŘIZVANÍ: PhDr. Uhlík, MPA – ředitel odboru SOV  
                                                                                      MHMP  
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  8   
                                                                                      doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 0 
                                                                                      NEHLASOVAL:                        1 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 731 
  
 Předložený materiál uvedl předkladatel – primátor hl. m. Prahy. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  



20 
 

 

8.  I. náměstek primátora Hřib 

 
k návrhu nařízení hlavního města Prahy, kterým se mění nařízení č. 19/2017 Sb. hl.m. 
Prahy, kterým se vymezují oblasti hlavního města Prahy, ve kterých lze místní komunikace 
nebo jejich určené úseky užít za cenu sjednanou v souladu s cenovými předpisy, ve znění 
pozdějších předpisů 
 
TISK R-50686 Doba projednávání:  12:43 – 12:45 

PŘIZVANÍ: Ing. Šíma – ředitel odboru ODO MHMP  
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9   
                                                                                      doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 
PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 732 

  
 S předloženým materiálem Radu HMP seznámil předkladatel – I. náměstek 
primátora Hřib. 
 Radní Kovářík vznesl prosbu na ředitele odboru ODO MHMP, což vzal  
Ing. Šíma – ředitel odboru ODO MHMP na vědomí. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
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9.  náměstek primátora Hlaváček, radní Kovářík 

 
k návrhu na rozhodnutí zadavatele o výběru dodavatele na veřejnou zakázku "Výběr 
dodavatele formou tzv. Design & Build pro transformaci budovy původního "Centra Nová 
Palmovka" pro účely užívání Agenturou Evropské unie pro kosmický program ("EUSPA")" 
a schválení návrhu na úpravu celkových nákladů investiční akce 
 
TISK R-51411 Doba projednávání:  12:46 – 12:47 

PŘIZVANÍ: Mgr. Soják – odbor INV MHMP  
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  8   
                                                                                      doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 0 
                                                                                      NEHLASOVAL:                        1 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 733 
  
 Předložený materiál uvedli předkladatelé – náměstek primátora Hlaváček  
a radní Kovářík. 
 Navržené usnesení bylo schváleno. 
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10.  náměstek primátora Pospíšil 

 
k návrhu na úpravu rozpočtu vl. hl.m. Prahy v kap. 06 a na poskytnutí daru Pražskému 
audiovizuálnímu nadačnímu fondu v roce 2024 
 

TISK R-50578 Doba projednávání:  12:48 – 12:49 
PŘIZVANÍ: MgA. Sulženko, Ph.D. – ředitel odboru  
                                                                                      KUC MHMP  
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9   
                                                                                      doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 
PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 734 

  
 S předloženým materiálem Radu HMP seznámil předkladatel – náměstek 
primátora Pospíšil. 
 Navržené usnesení bylo schváleno. 
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11.  náměstek primátora Pospíšil 

 
k odstoupení z funkce ředitele příspěvkové organizace Minor na základě podané rezignace 
a k úpravě rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2024 
 

TISK R-51195 Doba projednávání:  12:50 – 12:51 
PŘIZVANÍ: MgA. Sulženko, Ph.D. – ředitel odboru  
                                                                                      KUC MHMP  
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  8   
                                                                                      doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 0 
                                                                                      NEHLASOVAL:                        1 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 
PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 735 

  
 Předložený materiál uvedl předkladatel – náměstek primátora Pospíšil,  
a formou sloučené rozpravy představil rovněž následující materiál R-51196 v rámci 
projednání Rady HMP. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
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12.  náměstek primátora Pospíšil 

 
k návrhu na jmenování ředitele p.o. Minor 
 

TISK R-51196 Doba projednávání:  12:52 – 12:53 
PŘIZVANÍ: MgA. Sulženko, Ph.D. – ředitel odboru  
                                                                                      KUC MHMP  

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9   
                                                                                      doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 736 
  
 Primátor hl. m. Prahy vznesl dotaz, zda je přítomen přizvaný MgA. Jirků,  
na což reagoval předkladatel – náměstek primátora Pospíšil a odůvodnil zpoždění pana             
MgA. Jirků, na což reagoval primátor hl. m. Prahy s tím, že předložený materiál bude 
hlasován bez přítomnosti přizvaného pana MgA. Jirků.   
 Navržené usnesení bylo schváleno. 
 
 Primátor hl. m. Prahy požádal, aby pan MgA. Jirků se dostavil do místnosti 
Rady HMP dodatečně za účelem sdělení rozhodnutí Rady HMP k materiálu R-51196,  
což bylo ostatními členy Rady HMP akceptováno.  
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13.  radní Hroza, v zastoupení náměstek primátora Pospíšil 

 
k návrhu Dodatku č. 65 ke "Smlouvě o nájmu a správě věcí ve vlastnictví hlavního města 
Prahy v souvislosti s poskytováním vodárenských služeb a služeb odvádění a čištění 
odpadních vod a souvisejících služeb", uzavřené dne 5.11.1998 ve znění pozdějších dodatků 
mezi hl.m. Prahou a Pražskou vodohospodářskou společností a.s. a likvidaci majetku  
ve správě a nájmu Pražské vodohospodářské společnosti a.s. 
 

TISK R-50927 Doba projednávání:  12:54 – 12:55 
PŘIZVANÍ: Mgr. Velík – ředitel Divize majetku 
                                                                                      Pražská vodohospodářská  
                                                                                      společnost a.s.                                                                                       
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9   
                                                                                      doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 737 

  
 S předloženým materiálem Radu HMP seznámil v zastoupení předkladatele – 
náměstek primátora Pospíšil. 
 Mgr. Velík – ředitel Divize majetku Pražské vodohospodářské společnosti a.s., 
uvedl doplňující informace k projednávanému materiálu. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
 
 
 
 
 
Primátor hl. m. Prahy konstatoval dodatečnou přítomnost pana MgA. Jirků, který byl 
přizván k materiálu R-51196 a kterému bylo sděleno rozhodnutí Rady HMP 
k předmětnému materiálu.  
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14.  radní Hroza, v zastoupení náměstek primátora Pospíšil 

 
k uzavření Dodatku č. 3 k Dohodě o exitu ze dne 25.2.2021 se společností JCDecaux, Městský 
mobiliář, spol. s r.o. 
 

TISK R-51304 Doba projednávání:  12:56 – 12:58 
PŘIZVANÍ: Ing. Rak – ředitel odboru HOM MHMP 
                                                                                      T. Jílek – předseda představenstva  
                                                                                      Technologie hlavního města Prahy, a.s.                                                                                  
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9   
                                                                                      doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 
PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 738 

  
 Předložený materiál uvedl v zastoupení předkladatele – náměstek primátora 
Pospíšil. 
 T. Jílek – předseda představenstva Technologie hlavního města Prahy, a.s., 
uvedl doplňující informace k projednávanému materiálu. 
 Radní Kovářík vznesl doplňující dotaz k předloženému materiálu, na který 
reagoval T. Jílek – předseda představenstva Technologie hlavního města Prahy, a.s. 
 Navržené usnesení bylo schváleno. 
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15.  radní Hroza, v zastoupení náměstek primátora Pospíšil 

 
k návrhu na rozhodnutí o výběru dodavatele na veřejnou zakázku „Stavba č. 0132 TV 
Točná, etapa 0003 ČS + výtlačný řad do Cholupic, stavební práce“ 
 

TISK R-51230 Doba projednávání:  12:59 – 13:00 
PŘIZVANÍ: Mgr. Soják – odbor INV MHMP 

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9   
                                                                                      doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 739 
  
 S předloženým materiálem Radu HMP seznámil v zastoupení předkladatele – 
náměstek primátora Pospíšil. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
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16.  radní Klecanda 

 
k návrhu na jmenování ředitele příspěvkové organizace Gymnázium, Praha 5,  
Nad Kavalírkou 1 
 

TISK R-51088 Doba projednávání:  13:01 – 13:02 
PŘIZVANÍ: Mgr. Němcová – ředitelka odboru SML 
                                                                                      MHMP 
                                                                                      Mgr. Růžička 
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9   
                                                                                      doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 
PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 740 

  
 Předložený materiál uvedl předkladatel – radní Klecanda. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
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17.  radní Klecanda 

 
k návrhu na jmenování ředitele příspěvkové organizace Gymnázium Elišky Krásnohorské, 
Praha 4 - Michle, Ohradní 55 
 

TISK R-51105 Doba projednávání:  13:03 – 13:04 
PŘIZVANÍ: Mgr. Němcová – ředitelka odboru SML 
                                                                                      MHMP 
                                                                                      Mgr. Švejnoha 
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9   
                                                                                      doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 
PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 741 

  
 S předloženým materiálem Radu HMP seznámil předkladatel – radní Klecanda. 
 Navržené usnesení bylo schváleno. 
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18.  radní Klecanda 

 
k návrhu na jmenování ředitelky příspěvkové organizace Střední škola, Základní škola  
a Mateřská škola pro sluchově postižené, Praha 5, Výmolova 169 
 

TISK R-51150 Doba projednávání:  13:05 – 13:06 
PŘIZVANÍ: Mgr. Němcová – ředitelka odboru SML 
                                                                                      MHMP 
                                                                                      Mgr. Čamková 
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9   
                                                                                      doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 
PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 742 

  
 Předložený materiál uvedl předkladatel – radní Klecanda. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
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19.  radní Mazur 

 
k návrhu na uzavření Smlouvy o poskytování služeb správy koncových zařízení IT 
 

TISK R-50768 Doba projednávání:  13:07 – 13:08 
PŘIZVANÍ: Ing. Chaloupka – odbor OIC MHMP 
                                                                                      J. Ladin – Operátor ICT, a.s.  

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  8   
                                                                                      doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 0 
                                                                                      NEHLASOVAL:                        1 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 
PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 743 

  
 S předloženým materiálem Radu HMP seznámil předkladatel – radní Mazur. 
 Radní Kovářík přednesl svůj komentář k projednávanému materiálu. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
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20.  radní Zábranský 

 
k návrhu nařízení hlavního města Prahy, kterým se mění nařízení č. 26/2005 Sb. hl.m. 
Prahy, kterým se zakazuje reklama šířená na veřejně přístupných místech mimo 
provozovnu, ve znění pozdějších předpisů 
 
TISK R-51140 Doba projednávání:  13:09 – 13:13 

PŘIZVANÍ: Mgr. Štefaňák – ředitel odboru ZIO  
                                                                                      MHMP 
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  8   
                                                                                      doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 1 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 
PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 744 

  
 Předložený materiál uvedl podrobněji předkladatel – radní Zábranský. 
 Radní Kovářík vznesl své připomínky a následně i své stanovisko  
k projednávanému materiálu. 
 Radní Zábranský uvedl doplňující informace k projednávanému materiálu. 
 Radní Kovářík doplnil argumentaci ke svému stanovisku. 
 Navržené usnesení bylo schváleno. 
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21.  radní Zábranský 

 
k oznámení záměru městské části Praha 4 na prodej věci z vlastnictví hlavního města Prahy, 
svěřené do správy městské části Praha 4, pozemku v k.ú. Nusle, předloženého podle 
ustanovení § 18 odst. 1 písm. d) obecně závazné vyhlášky č. 55/2000 Sb. hl.m. Prahy, kterou 
se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů 
 
TISK R-48992 Doba projednávání:  13:14 – 13:15 

PŘIZVANÍ: Mgr. Dytrychová – ředitelka odboru 
                                                                                      EVM MHMP  
                                                                                      F. Vácha – místostarosta MČ Praha 4 
                                                                                      P. Opa – místostarosta MČ Praha 4 
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9   
                                                                                      doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 745 

  
 S předloženým materiálem Radu HMP seznámil předkladatel – radní 
Zábranský. 
 Navržené usnesení bylo schváleno. 
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22.  radní Zábranský 

 
k návrhu na schválení dokumentu "Pravidla pro posuzování žádostí o uzavření nájemní 
smlouvy na umístění restaurační zahrádky na území Pražské památkové rezervace  
a památkových zón" 
 
TISK R-51098 Doba projednávání:  13:16 – 13:19 

PŘIZVANÍ: Ing. Rak – ředitel odboru HOM MHMP 
                                                                                      Ing. Dvořák – předseda Hospodářské  
                                                                                      komory Praha 1 

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9   
                                                                                      doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 746 
  
 Předložený materiál uvedl podrobněji předkladatel – radní Zábranský. 
 Radní Kovářík přednesl svůj komentář k projednávanému materiálu. 
 Náměstek primátora Hlaváček se krátce vyjádřil k projednávanému materiálu. 
 Navržené usnesení bylo schváleno. 
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23.  radní Zábranský 
 
k návrhu na projednání žádostí o prominutí dluhů (smluvních pokut) uplatněných HMP  
v návaznosti na nepředání pozemků zpět po skončení doby nájmu pro umístění 
restauračních zahrádek 
 

TISK R-51324 Doba projednávání:  13:20 – 13:45 
PŘIZVANÍ: Ing. Rak – ředitel odboru HOM MHMP  
                                                                                      Ing. Dvořák – předseda Hospodářské 
                                                                                      komory Praha 1 
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9   
(bod I. návrhu usnesení)                                   doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  7   
(bod II. návrhu usnesení)                                 doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 2 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  7   
(bod III. návrhu usnesení)                                doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
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                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 2 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 747 
  
 S předloženým materiálem Radu HMP seznámil podrobněji předkladatel – 
radní Zábranský a upozornil na některé skutečnosti vztahující se k osobě pana 
************, který je majitelem některých subjektů žádajících o prominutí dluhů 
(smluvních pokut) v rámci předloženého materiálu.  
 Radní Kovářík navrhl, aby Rada HMP hlasovala o jednotlivých bodech návrhu 
usnesení samostatně, na což reagoval primátor hl. m. Prahy a souhlasil s hlasováním  
po jednotlivých bodech návrhu usnesení k projednávanému materiálu. 
 Náměstek primátora Hlaváček přednesl svůj komentář k předloženému 
materiálu.  
 Ing. Dvořák – předseda Hospodářské komory Praha 1, seznámil Radu HMP se 
svou prezentací a uvedl doplňující informace k projednávanému materiálu. Ing. Dvořák – 
předseda Hospodářské komory Praha 1, uvedl, že v návaznosti na dřívější jednání 
Hospodářská komora Praha 1 vydala prohlášení, že se staví za všechny kultivační snahy 
hl. m. Prahy, ale zároveň vyvíjí snahy o pravidla, která by měla toto zajistit, přičemž 
pravidla nikdy nebyla přijata. Požadavkem bylo dvouleté transformační období, kdy by se 
všem sdělilo, jaká budou nová pravidla, jak se musí přizpůsobit, co musí udělat a aby 
rovněž příslušný odbor byl schopen celou tuto materii obsloužit. Ing. Dvořák – předseda 
Hospodářské komory Praha 1, uvedl, že nebyla zveřejněna žádná transparentní pravidla 
z hlediska přechodu na nový systém. 
 Radní Kovářík reagoval na vyjádření předsedy Hospodářské komory Praha 1. 
 Předkladatel – radní Zábranský, uvedl, že inicioval v tomto volebním období 
vznik kontrolního mechanismu na dodržování nových podmínek, které jsou již obsaženy 
ve smlouvách mnoha subjektů v centru Prahy. Radní Zábranský dále upozornil,  
že u provozovny v případě zjištění opakovaného pochybení spočívající v překročení 
užívané výměry, se bude nájemní smlouva vypovídat. Předkladatel dále upozornil,  
že obsahem předloženého materiálu je pochybení spočívající v tom, že subjekt nevyklidil 
pozemek poté, co mu skončila nájemní smlouva.  
 Ing. Dvořák – předseda Hospodářské komory Praha 1, dále uvedl, že dle jeho 
názoru zde chybí systém kontroly, represe, komunikace se subjekty, na což reagoval 
předkladatel – radní Zábranský s tím, že kontroly probíhají a v případě opakovaného 
pochybení ze strany provozovny se finanční sankce ukládají.  
 Primátor hl. m. Prahy vyzval k oddělenému hlasování o jednotlivých bodech 
návrhu usnesení k projednávanému materiálu. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
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24.  radní Zábranský 

 
k návrhu na schválení výpovědi nájemní smlouvy č. A/09/433/02 uzavřené mezi Hl. m. 
Praha a spolkem Cech fiakristů a povozníků Čech a Moravy 
 
TISK R-50493 Doba projednávání:  13:46 – 14:00 

PŘIZVANÍ: Ing. Rak – ředitel odboru HOM MHMP  
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  5   
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  3 
                                                                                      doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík  
  ZDRŽEL SE: 0 
                                                                                      NEHLASOVAL:                        1 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 
NEPŘIJATO    

  
 Předložený materiál uvedl předkladatel – radní Zábranský. 
 Mgr. Portlík – předseda klubu ZHMP SPOLU pro Prahu připomněl diskusi 
k fiakrům vedenou již na několika platformách, kde byly dány do úvahy i jiná řešení, např. 
by se diskutovala jiná ulice či místa, která jsou ve stínu, a vznesl dotaz  
na předkladatele, zda byl v této věci učiněn další postup.  
 Radní Kovářík uvedl, že tato problematika má řešení, s tím, že došlé náměty 
přednese na jednání příslušné Komise Rady HMP.  
 Primátor hl. m. Prahy uvedl, že dle předchozí dohody, řešení se bude dále 
diskutovat a hledat, a z tohoto důvodu nepovažuje nyní za vhodné přijímat usnesení 
k projednávanému materiálu i z hlediska citlivosti dané problematiky.  
 Radní Kovářík dal do úvahy překladateli odložení projednávaného materiálu 
za účelem další diskuse.  
 Náměstek primátora Hlaváček uvedl, že je nutné postupovat v této věci 
uváženě, a dal do úvahy doplnění návrhu usnesení ve smyslu uložení úkolu během 
dvouletého období pro nalezení vhodnějšího místa pro provozování této činnosti. 
 Primátor hl. m. Prahy navrhl stažení projednávaného materiálu a projednání 
nejdříve v rámci koaličního jednání za účelem další diskuse a nalezení dohody před 
hlasováním v této věci.  
 Předkladatel – radní Zábranský, uvedl, že dlouhodobě prosazuje, aby fiakry  
na daném místě nebyli, na čemž si trvá, protože dle jeho názoru to pro koně není vhodné 
a na vyzvání primátora hl. m. Prahy uvedl několik konkrétních důvodů – kvůli povrchu, 
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smogu, hluku, míšení s automobilovou dopravou v centru Prahy atd., a připustil,  
že v otázce vhodnosti či nevhodnosti se odborníci v této oblasti neshodnou.  
 
 Náměstek primátora Pospíšil požádal, aby se k problematice fiakrů vedla další 
diskuse. Náměstek primátora Pospíšil dále uvedl, a požádal o uvedení jeho vyjádření  
do zápisu, „že ti, co fiakry provozují, jsou zvláštní skupina, řečeno přátelsky, milovníků koní, 
která když přijde k té debatě, tak vyhrožují, že až ten byznys zrušíme, pošlou ty koně 
okamžitě do salámu, a to je opravdu vrcholně pokrytecké, a proto budu  
pro to, aby fiakry skončily, protože jestli někdo miluje koně, tak je po skončení byznysu 
nepošle do salámu, protože ty koně můžou fungovat někde jinde“. 
 Mgr. Portlík – předseda klubu ZHMP SPOLU pro Prahu, reagoval na vyjádření 
náměstka primátora Pospíšila. 
 Radní Klecanda reagoval na vyjádření Mgr. Portlíka – předseda klubu ZHMP 
SPOLU pro Prahu, a dále se vyjádřil k problematice fiakrů v centru Prahy. 
 K projednávanému materiálu a tématu proběhla další diskuse, do níž se 
zapojili primátor hl. m. Prahy, radní Kovářík, předkladatel – radní Zábranský,  
a Mgr. Portlík – předseda klubu ZHMP SPOLU pro Prahu. 
 Navržené usnesení nebylo schváleno. 
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25.  radní Zábranský 
 
k návrhu na schválení uzavření smluv o výpůjčce 
 
TISK R-50937 Doba projednávání:  14:01 – 14:08 

PŘIZVANÍ: Ing. Rak – ředitel odboru HOM MHMP  

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9   
                                                                                      doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 
PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 748 

  
 S předloženým materiálem Radu HMP seznámil předkladatel – radní 
Zábranský. 
 Radní Kovářík upozornil na procesní porušení pravidel ze strany MČ Praha – 
Suchdol a požádal předkladatele, aby z předloženého materiálu byla vyňata Smlouva  
o výpůjčce vypůjčitele – Městská část Praha – Suchdol, týkající se předmětu výpůjčky – 
část pozemku parc. č. 14, jehož součástí je budova s č. p. 1 (Brandejsův statek – 
kočárovna), zemědělská budova, ul. Dvorská 3. 
 Předkladatel – radní Zábranský, doplnil informace k projednávanému 
materiálu a nakonec souhlasil s návrhem radního Kováříka na úpravu materiálu tak,  
že z přílohy č. 1 k usnesení bude vyňata Smlouva o výpůjčce vypůjčitele Městské části 
Praha – Suchdol týkající se předmětu výpůjčky – část pozemku parc. č. 14, jehož součástí 
je budova s č. p. 1 (Brandejsův statek – kočárovna), zemědělská budova, ul. Dvorská 3. 
Radní Zábranský vyzval k další diskusi o využití Brandejsova statku.  
 Primátor hl. m. Prahy přednesl svůj komentář k předloženému materiálu. 
 Radní Kovářík upozornil, že při porušení pravidel měla být MČ Praha – Suchdol 
vyměřena ze strany hl. m. Prahy pokuta. 
 Předkladatel – radní Zábranský, zopakoval, že souhlasí, aby byla z přílohy č. 1 
k usnesení odstraněna Smlouva o výpůjčce vypůjčitele MČ Praha – Suchdol týkající se 
předmětu výpůjčky – část pozemku parc. č. 14, jehož součástí je budova s č. p. 1 
(Brandejsův statek – kočárovna), zemědělská budova, ul. Dvorská 3. V souvislosti s touto 
úpravou požádal dále předkladatel o úpravu návrhu usnesení v bodu I.1. tak, že v rámci 
tohoto bodu bude uvedeno Rada HMP „schvaluje uzavření smluv o výpůjčce v celkovém 
počtu 4….“, namísto původního počtu „5“. 
 Náměstek primátora Pospíšil uvedl doplňující informace k bodu I.2. návrhu 
usnesení. 
 Navržené usnesení bylo s úpravami schváleno.  
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Na žádost náměstka primátora Hlaváčka uvedl primátor hl. m. Prahy, aby v rámci 
hlasování o návrhu usnesení k materiálu R-50937 bylo v zápise uvedeno, že náměstek 
primátora Hlaváček hlasoval „pro“ přijetí návrhu usnesení. 
 
 
  
 

26.  radní Zábranský 

 
k návrhu na schválení výpovědi z nájemní smlouvy 
 

TISK R-50957 Doba projednávání:  14:09 – 14:11 

PŘIZVANÍ: Ing. Rak – ředitel odboru HOM MHMP  
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9   
                                                                                      doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 749 

  
 Předložený materiál uvedl předkladatel – radní Zábranský a v návaznosti  
na předchozí diskusi s členy Rady HMP navrhl úpravu v rámci projednávaného materiálu 
tak, že v rámci Přílohy č. 1 k návrhu usnesení bude ponechána pouze výpověď  
nájemní smlouvy č. NAN/35/04/015392/2022 (nájemce **** *********), která je dána 
z důvodu neplacení nájemného a aby ostatní výpovědi z nájemních smluv, byly 
z předloženého materiálu odstraněny.  
 Náměstkyně primátora Komrsková reagovala na vyjádření předkladatele 
s doplňujícími informacemi a apelovala na odbor HOM MHMP, aby v areálu Malešického 
statku byly prováděny kontroly.   
 Radní Kovářík přednesl svůj komentář k projednávanému materiálu. 
 Navržené usnesení bylo s výše uvedenými úpravami schváleno. 
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27.  ředitel MHMP 
 
k návrhu na vyřízení podání adresovaných Radě hl.m. Prahy 
 
TISK R-51529 Doba projednávání:  14:12 – 14:13 

PŘIZVANÍ: Ing. Lísal, MBA – ředitel odboru OVO 
                                                                                      MHMP  

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9   
                                                                                      doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 750 

  
 S předloženým materiálem Radu HMP seznámil předkladatel –  
Ing. Kubelka, Ph.D. – ředitel MHMP. 
 Navržené usnesení bylo schváleno. 
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28.  radní Zábranský 

 
k návrhu na využití předkupního práva ke stavbě č.p. 1659 na pozemku ve vlastnictví hl.m. 
Prahy parc. č. 2364/140 v k.ú. Kobylisy, obec Praha 
 

TISK R-51436 Doba projednávání:  14:14 – 14:19 
PŘIZVANÍ: ---  

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  8   
                                                                                      doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
                                                                                      MUDr. Zdeněk Hřib 
                                                                                      doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
                                                                                      Ing. Jana Komrsková 
                                                                                      JUDr. Jiří Pospíšil 
                                                                                      Ing. Zdeněk Kovářík 
                                                                                      RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. 
                                                                                      Mgr. Adam Zábranský 
                                                                                      PROTI:  0  
  ZDRŽEL SE: 1 
                                                                                      Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 
  NEPŘÍTOMEN:                    2 
                                                                                      Ing. Alexandra Udženija 
                                                                                      Bc. Michal Hroza 

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 751 
  
 Předložený materiál uvedl předkladatel – radní Zábranský. 
 Radní Kovářík vznesl dotaz k projednávanému materiálu. 
 Radní Klecanda uvedl, že dle jeho názoru v rámci projednávaného materiálu 
chybí znalecký posudek. 
 Radní Zábranský upřesnil, že předmětné předkupní právo se vztahuje k dané 
budově, přičemž pozemky, na nichž budova stojí, jsou ve vlastnictví hl. m. Prahy, a dále 
uvedl, že znalecký posudek v této věci vypracován byl a pověří odbor HOM MHMP,  
aby pro účely projednání tohoto materiálu Zastupitelstvem HMP doložil posudek. 
 Radní Kovářík vznesl požadavek, aby v rámci projednání tohoto materiálu 
v Zastupitelstvu HMP byla doplněna informace, kdo je vlastníkem okolních pozemků. 
 Navržené usnesení bylo schváleno. 
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Bod č. 29 
Operativní rozhodování Rady HMP 
body č. 1 až č. 76 schváleného programu 
(14:20 – 14:22) 
 
Náměstek primátora Pospíšil jako předkladatel materiálu R-51032 s názvem „k návrhu  
na zavedení nové investiční akce do centrálního číselníku akcí a na úpravu rozpočtu 
vlastního hl.m. Prahy v kap. 06 a na poskytnutí daru Národní knihovně České republiky 
v roce 2024“, požádal o úpravu s tím, že zde je jiný zdroj financí, jedná se správně  
o rezervu na humanitární pomoc Ukrajině. Radní Kovářík vyzval MgA. Sulženka, Ph.D. – 
ředitel odboru KUC MHMP, a Ing. Paneše, Ph.D. – ředitel odboru ROZ MHMP, k provedení 
příslušných úprav daného materiálu. Radní Kovářík uvedl, že požadovaná úprava bude 
provedena dodatečně zpracovatelem ve spolupráci s odborem OVO MHMP, což bylo členy 
Rady HMP akceptováno.  
 
Schválení následujících materiálů zařazených do operativního projednávání Rady HMP 
proběhlo jedním souhrnným hlasováním, před kterým členové Rady HMP dostali možnost 
vznést námitky a připomínky ke konkrétním tiskům, resp. jim bylo umožněno požádat  
o ústní projednání či stažení jakéhokoliv tisku z programu jednání. 
(pro hlasovalo 9 členů Rady HMP – doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc.,  
MUDr. Zdeněk Hřib, doc. Ing. arch. Petr Hlaváček, Ing. Jana Komrsková, JUDr. Jiří 
Pospíšil, Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA, Ing. Zdeněk Kovářík, RNDr. Daniel 
Mazur, Ph.D., Mgr. Adam Zábranský, proti 0, zdržel se 0, nepřítomen 2 –  
Ing. Alexandra Udženija, Bc. Michal Hroza – přijato) 
 
1. k návrhu na uzavření Dodatku č. 2 ke Smlouvě o nájmu pohotovostních zásob  
č. 20220457 NAP/39/01/000908/2022 

− primátor hl. m. Prahy 
− TISK R-50971 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 752 
 
2. k návrhu napojení objektů na poplachový monitorovací systém hlavního města Prahy 

− primátor hl. m. Prahy 
− TISK R-51231 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 753 
 
3. k souhlasu s úpravou autorského díla výkresových dokumentací Prvků pražského 
mobiliáře – uliční vybavení 

− primátor hl. m. Prahy 
− TISK R-51327 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 754 
 
 
 
 



44 
 

4. k jednorázové výjimce ze Zásad pro zřizování zón placeného stání na území hl.m. Prahy  
z důvodu zajištění vyhrazených parkovacích stání pro Ministerstvo spravedlnosti ČR 

− I. náměstek primátora Hřib 
− TISK R-51161 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 755 
 
5. k návrhu na přijetí příspěvků cizích subjektů na zvýšenou dopravní obslužnost 
zajišťovanou autobusovými dopravci PID v 1. čtvrtletí 2024 a k úpravě rozpočtu vl. hl.m. 
Prahy v kapitole 03 v roce 2024 

− I. náměstek primátora Hřib 
− TISK R-51255 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 756 
 
6. k návrhu na uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene  
k pozemkům parc. č. 3962/1 a parc. č. 3954 v katastrálním území Horní Počernice  
za účelem budoucího zřízení věcného břemene výstupní rampy se zastřešením, provizorního 
odvodnění a provizorního schodiště umístěných v rámci stavby „Cyklostezka A50 - podchod 
Stoliňská, předstihový objekt“ 

− I. náměstek primátora Hřib 
− TISK R-51314 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 757 
   
7. k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2024 a zavedení nové investiční 
akce v kapitole 02 - Městská infrastruktura 

− náměstkyně primátora Komrsková 
− TISK R-51197 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 758 
 
8. k návrhu na poskytnutí individuální účelové neinvestiční dotace pro Toulcův dvůr, z. s.,  
pro roky 2025 – 2029 

− náměstkyně primátora Komrsková 
− TISK R-50836 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 759 
 
9. k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů odboru OCP MHMP v kapitole 02 - Městská 
infrastruktura na rok 2024 a poskytnutí účelové neinvestiční dotace MČ na realizaci Reuse 
dne 

− náměstkyně primátora Komrsková 
− TISK R-50934 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 760 
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10. k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů odboru OCP MHMP v kapitole 02 - Městská 
infrastruktura na rok 2024 a poskytnutí účelové neinvestiční dotace MČ Praha 8 na Libeňské 
reuse a komunitní centrum 

− náměstkyně primátora Komrsková 
− TISK R-51106 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 761 
 
11. k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy a zavedení nové investiční 
akce v kap. 0662 - KUC MHMP v roce 2024 

− náměstek primátora Pospíšil 
− TISK R-51055 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 762 
   
12. k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2024 v souvislosti  
s financováním projektu UNITES 

− náměstek primátora Pospíšil 
− TISK R-51090 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 763 
 
13. k návrhu na uzavření Smlouvy o vypořádání závazků se Smíchovskou střední 
průmyslovou školou a gymnáziem 

− náměstek primátora Pospíšil 
− TISK R-51244 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 764 
 
14. k návrhu na zavedení nové investiční akce do centrálního číselníku akcí a na úpravu 
rozpočtu vlastního hl.m. Prahy v kap. 06 a na poskytnutí daru Národní knihovně České 
republiky v roce 2024 

− náměstek primátora Pospíšil 
− TISK R-51032 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 765 
 
15. k návrhu na navýšení neinvestičního příspěvku, na úpravu limitu počtu zaměstnanců, 
limitu prostředků na platy příspěvkové organizace hl.m. Prahy Metropolitní zdravotnický 
servis, příspěvková organizace a úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy v roce 2024 

− náměstkyně primátora Udženija 
− TISK R-51208 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 766 
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16. k návrhu na navýšení neinvestičního příspěvku příspěvkové organizace hl.m. Prahy 
Centrum služeb pro rodinu a dítě a dětský domov Charlotty Masarykové a úpravu rozpočtu 
vlastního hl.m. Prahy v kap. 05 odboru 81 a 82 v roce 2024 

− náměstkyně primátora Udženija 
− TISK R-51275 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 767 
 
17. k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2024 odboru OBF 
MHMP v kapitole 08 – Hospodářství 

− náměstkyně primátora Udženija 
− TISK R-51352 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 768 
 
18. k návrhu na uzavření dohod o splátkách dlužného nájemného a úhrad za plnění 
poskytovaná s užíváním bytů se lhůtou splatnosti nepřevyšující 18 měsíců se stávajícími 
nájemci bytů ve vlastnictví hl.m. Prahy 

− náměstkyně primátora Udženija 
− TISK R-51109 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 769 
 
19. k návrhu na využití valorizace nájemného v nájemních smlouvách k bytům v majetku 
hl.m. Prahy nesvěřeného Statutem hl.m. Prahy městským částem 

− náměstkyně primátora Udženija 
− TISK R-51181 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 770 
 
20. k návrhu na pronájem jiného bytu hl.m. Prahy 

− náměstkyně primátora Udženija 
− TISK R-51159 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 771 
 
21. k návrhu na pronájem bytu hl.m. Prahy 

− náměstkyně primátora Udženija 
− TISK R-51210 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 772 
 
22. k návrhu na pronájem bytů zvláštního určení hl.m. Prahy 

− náměstkyně primátora Udženija 
− TISK R-51287 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 773 
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23. k návrhu na pronájem jiných bytů hl.m. Prahy 
− náměstkyně primátora Udženija 
− TISK R-51294 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 774 
 
24. k návrhu na pronájem bytů hl.m. Prahy 

− náměstkyně primátora Udženija 
− TISK R-51303 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 775 
 
25. k návrhu na pronájem bytu zvláštního určení hl.m. Prahy 

− náměstkyně primátora Udženija 
− TISK R-51322 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 776 
 
26. k žádosti o pronájem jiného bytu hl.m. Prahy 

− náměstkyně primátora Udženija 
− TISK R-51335 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 777 
 
27. k návrhu na pronájem bytu hl.m. Prahy 

− náměstkyně primátora Udženija 
− TISK R-51341 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 778 
 
28. k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou jednorázové účelové individuální 
dotace organizaci KŘIŽOVATKA.CZ, z. s. a úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy v kap. 0582 
v roce 2024 

− náměstkyně primátora Udženija 
− TISK R-51009 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 779 
 
29. k návrhu na úpravu rozpočtu hl.m. Prahy na rok 2024 v kap. 04 - Školství, mládež  
a sport na poskytnutí příspěvku zřizovatele na realizaci opatření v projektu "UNICEF - 
Pomoc uprchlíkům" 

− radní Klecanda 
− TISK R-50168 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 780 
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30. k návrhu na úpravu rozpočtu kapitálových výdajů INV MHMP na rok 2024 v kapitole 04 
- Školství, mládež a sport 

− radní Klecanda 
− TISK R-51100 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 781 
 
31. k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy na rok 2024 v kap. 10  
a 04, na zavedení nových investičních akcí do centrálního číselníku akcí včetně stanovení 
celkových nákladů investičních akcí 

− radní Klecanda 
− TISK R-51268 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 782 
 
32. k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy na rok 2024 v kap. 10  
a 04, na zavedení nových investičních akcí do centrálního číselníku akcí včetně stanovení 
celkových nákladů investičních akcí 

− radní Klecanda 
− TISK R-51288 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 783 
 
33. k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy na rok 2024 v kap. 10  
a 04, na zavedení nové investiční akce do centrálního číselníku akcí včetně stanovení 
celkových nákladů investiční akce 

− radní Klecanda 
− TISK R-51301 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 784 
 
34. k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy na rok 2024 v kap. 10  
a 04, na zavedení nových investičních akcí do centrálního číselníku akcí včetně stanovení 
celkových nákladů investičních akcí 

− radní Klecanda 
− TISK R-51326 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 785 
 
35. k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2024 a poskytnutí 
finančních prostředků na posílení mzdových prostředků pro pracovníky škol a školských 
zařízení zřizovaných hlavním městem Prahou a městskými částmi hlavního města Prahy 

− radní Klecanda 
− TISK R-51328 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 786 
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36. k návrhu na stanovení výše platu ředitelce příspěvkové organizace hl.m. Prahy Domu dětí 
a mládeže Praha 9 v působnosti odboru SML MHMP 

− radní Klecanda 
− TISK R-49911 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 787 
 
37. k návrhu na stanovení výše platu ředitelkám a ředitelům příspěvkových organizací 
zřízených hlavním městem Prahou v působnosti odboru školství, mládeže a sportu MHMP 

− radní Klecanda 
− TISK R-51129 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 788 
 
38. k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Gymnázium Čakovice, Praha 
9, nám. 25. března 100 

− radní Klecanda 
− TISK R-50950 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 789 
 
39. k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Vyšší odborná škola 
zdravotnická a Střední zdravotnická škola, Praha 4, 5. května 51 

− radní Klecanda 
− TISK R-50980 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 790 
 
40. k návrhu na změnu zápisu příspěvkové organizace Vyšší odborná škola informačních 
studií a Střední škola elektrotechniky, multimédií a informatiky, se sídlem Novovysočanská 
280/48, Praha 9, v rejstříku škol a školských zařízení 

− radní Klecanda 
− TISK R-51291 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 791 
 
41. k návrhu na rozsah provozu školních družin a rozsah provozu mateřských škol  
v příspěvkových organizacích zřizovaných hlavním městem Prahou v době hlavních 
prázdnin 

− radní Klecanda 
− TISK R-51388 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 792 
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42. k návrhu na vyhlášení II. kola programu "Potravinová pomoc dětem - Hlavní město 
Praha" financovaného z Operačního programu Zaměstnanost plus 

− radní Klecanda 
− TISK R-51139 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 793 
 
43. k návrhu na navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2024  
o poskytnuté transfery ze státního rozpočtu z Ministerstva práce a sociálních věcí  
v souvislosti s financováním služby péče o dítě v dětské skupině a poskytnutí účelových 
neinvestičních dotací MČ HMP a PO HMP 

− radní Kovářík 
− TISK R-50918 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 794 
 
44. k návrhu na navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2024  
o neinvestiční transfery ze státního rozpočtu z Ministerstva financí ČR na úhradu výdajů 
vynaložených v roce 2023 a v roce 2022 na zajištění různých typů nouzového ubytování  
v souvislosti s migrační vlnou velkého rozsahu vyvolanou válečným konfliktem na Ukrajině 

− radní Kovářík 
− TISK R-51062 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 795 
 
45. k úpravě rozpočtu hl.m. Prahy za účelem financování projektů odborů MHMP  
z Operačního programu Praha – pól růstu ČR v roce 2024 

− radní Kovářík 
− TISK R-51178 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 796 
 
46. k návrhu na navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2024  
o poskytnutý transfer ze státního rozpočtu z Ministerstva práce a sociálních věcí  
v souvislosti s financováním podpory rodiny určený pro MČ HMP a poskytnutí účelové 
neinvestiční dotace MČ Praha 7 

− radní Kovářík 
− TISK R-51256 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 797 
 
47. k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2024 v souvislosti  
s poskytnutím státního příspěvku z Úřadu práce České republiky na výkon pěstounské péče 
určeného pro MČ HMP a poskytnutí účelové neinvestiční dotace MČ Praha 4 

− radní Kovářík 
− TISK R-51290 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 798 
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48. k úpravě rozpočtu vlastního hlavního města Prahy na rok 2024 o neinvestiční transfery 
ze státního rozpočtu z MŠMT ze zdrojů Evropské unie - Next Generation EU určené  
na financování "Výzvy na podporu škol s nadprůměrným zastoupením sociálně 
znevýhodněných žáků" 

− radní Kovářík 
− TISK R-51317 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 799 
 
49. k návrhu na navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2024  
o poskytnuté transfery ze státního rozpočtu z Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy v 
souvislosti s financováním projektu z Operačního programu Jan Amos Komenský určené pro 
MČ HMP a poskytnutí účelové neinvestiční dotace MČ Praha 4 

− radní Kovářík 
− TISK R-51337 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 800 
 
50. k návrhu na navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2024  
o neinvestiční transfery ze státního rozpočtu z Ministerstva kultury na kulturní aktivity 

− radní Kovářík 
− TISK R-51347 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 801 
 
51. k návrhu na navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2024  
o neinvestiční transfery ze státního rozpočtu z Ministerstva kultury na Národní plán obnovy 
– neinvestice 

− radní Kovářík 
− TISK R-51348 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 802 
 
52. k návrhu na navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2024 o investiční 
transfery ze státního rozpočtu z Ministerstva pro místní rozvoj na Integrovaný regionální 
operační program a zavedení nové investiční akce do centrálního číselníku akcí  
vč. stanovení celkových nákladů investiční akce 

− radní Kovářík 
− TISK R-51351 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 803 
 
53. k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2024  
o neinvestiční transfer ze státního rozpočtu z MŠMT na 2. čtvrtletí pro soukromé školství na 
území hlavního města Prahy 

− radní Kovářík 
− TISK R-51359 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 804 
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54. k úpravě rozpočtu vlastního hlavního města Prahy na rok 2024 o neinvestiční transfery 
ze státního rozpočtu z MŠMT ze zdrojů Evropské unie - Next Generation EU určené  
na financování "Výzvy na podporu škol s nadprůměrným zastoupením sociálně 
znevýhodněných žáků" 

− radní Kovářík 
− TISK R-51361 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 805 
 
55. k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2024 o vratky 
finančních prostředků od MČ Praha 4 a jejich vrácení do státního rozpočtu 

− radní Kovářík 
− TISK R-51422 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 806 
 
56. k návrhu na navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2024  
o neinvestiční transfer ze státního rozpočtu z Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy 
na Podporu nadaných žáků základních a středních škol v roce 2024 

− radní Kovářík 
− TISK R-51434 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 807 
 
57. k návrhu na navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2024  
o poskytnutý neinvestiční transfer ze státního rozpočtu Ministerstva práce a sociálních věcí 
na podporu sociálních služeb s nadregionální a celostátní působností 

− radní Kovářík 
− TISK R-51463 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 808 
 
58. k návrhu na udělení souhlasu MČ Praha 19 k podání žádosti o poskytnutí účelové dotace 
z projektu Ministerstva kultury ČR v rámci programu Rozvoj regionálních kulturních  
a kreativních center v roce 2024 

− radní Kovářík 
− TISK R-51189 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 809 
 
59. k návrhu na udělení souhlasu MČ Praha - Zbraslav k podání žádosti o poskytnutí dotace 
z Ministerstva obrany 

− radní Kovářík 
− TISK R-51285 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 810 
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60. k realizaci projektů „REACT-EU nestátní neziskové organizace“, „REACT-EU městské 
části hl. m. Prahy“ a „REACT-EU ubytování, stravování a podpůrné aktivity“ financovaných 
z dotace Ministerstva pro místní rozvoj v rámci Integrovaného regionálního operačního 
programu 

− radní Kovářík 
− TISK R-50973 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 811 
 
61. k návrhu na jmenování nového člena dozorčí rady ústavu KAMPUS HYBERNSKÁ, z.ú. 

− radní Mazur 
− TISK R-51031 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 812 
 
62. k návrhu na schválení výmazu práva koupě zpáteční k pozemkům v k.ú. Braník 

− radní Zábranský 
− TISK R-50454 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 813 
 
63. k návrhu na schválení uzavření nájemních smluv 

− radní Zábranský 
− TISK R-50724 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 814 
 
64. k návrhu na schválení uzavření nájemních smluv 

− radní Zábranský 
− TISK R-50785 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 815 
 
65. k návrhu na schválení uzavření nájemních smluv a smluv o výpůjčce 

− radní Zábranský 
− TISK R-50983 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 816 
 
66. k návrhu na schválení uzavření dodatků k nájemním smlouvám 

− radní Zábranský 
− TISK R-51042 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 817 
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67. k návrhu na schválení uzavření nájemní smlouvy na pozemek parc. č. 2160/256, k.ú. 
Stodůlky ve vlastnictví třetí osoby 

− radní Zábranský 
− TISK R-51087 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 818 
 
68. k návrhu na schválení uzavření dodatků k nájemním smlouvám 

− radní Zábranský 
− TISK R-51136 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 819 
 
69. k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků parc. č. 1837/211 a parc. č. 1837/212 v k.ú. 
Ruzyně s omezujícími podmínkami na dobu 10 let z vlastnictví České republiky, příslušnost 
hospodařit s majetkem státu Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových  
do vlastnictví hl.m.Prahy 

− radní Zábranský 
− TISK R-51102 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 820 
 
70. k návrhu na nevyužití zákonného předkupního práva ke stavbě bez čp./če., umístěné  
na pozemku ve vlastnictví hl.m. Prahy v k.ú. Michle, obec Praha 

− radní Zábranský 
− TISK R-51163 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 821 
 
71. k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 
Sb. hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů, 
svěření správy věci z vlastnictví hlavního města Prahy městské části Praha 3 (pozemek v k.ú. 
Žižkov) 

− radní Zábranský 
− TISK R-51121 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 822 
 
72. k návrhu na započtení ploch pozemku hlavního města Prahy pro výpočet koeficientů 
míry využití území pro Realkam a.s. 

− radní Zábranský 
− TISK R-49099 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 823 
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73. k návrhu na započtení plochy části pozemku hl.m. Prahy pro výpočet koeficientů míry 
využití území ve prospěch společnosti Rezident Park Barrandov s.r.o. v k.ú. Hlubočepy 

− radní Zábranský 
− TISK R-50497 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 824 
 
74. k návrhu na úpravu rozpočtu výdajů vlastního hl.m. Prahy a poskytnutí účelových 
neinvestičních dotací městským částem hl.m. Prahy na zkoušky zvláštní odborné způsobilosti 
v r. 2024 

− ředitel MHMP 
− TISK R-51084 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 825 
 
75. k návrhu na rozpracování usnesení 13. zasedání Zastupitelstva hl.m. Prahy dne 18. 4. 
2024 

− ředitel MHMP 
− TISK R-51474 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 826 
 
76. ke Zprávě o výsledcích kontrolních činností zabezpečovaných odborem kontrolních 
činností MHMP za období od 20. 3. 2024 do 26. 3. 2024 

− Ing. Ondráčková 
− TISK R-51334 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 827 
 
 
 
 

 
 
Bod č. 30 
Dotazy, iniciativní návrhy členů Rady HMP, různé 
14:23 – 14:24 
V rámci bodu „Dotazy, iniciativní návrhy členů Rady HMP, různé“ mají radní možnost 
formou usnesení Rady HMP operativně řešit naléhavé a zvlášť významné úkoly související 
se záležitostmi, které považují za zásadní či urgentní. 
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Prostřednictvím kolovadla byla Rada HMP seznámena: 
 

1. s odpovědí náměstka primátora Hlaváčka ze dne 17. 4. 2024, č. j.: MHMP 
824370/2024, na interpelaci paní ***********, ve věci „Komunikace a kontakt 
s občany“ 

2. s odpovědí náměstka primátora Pospíšila ze dne 12. 4. 2024, č. j.: MHMP 
760369/2024, na interpelaci zastupitelky HMP Drápalové, ve věci „Vizuální smog  
a kultivace památkové rezervace“ 

3. s odpovědí náměstkyně primátora Udženije ze dne 16. 4. 2024, č. j.: MHMP 
813363/2024, na podání ******************, č. j.: MHMP 377905/2024, ve věci 
„Odvolání se proti rozhodnutí o vyklizení bytu“ 

4. s odpovědí radního Mazura ze dne 10. 4. 2024, č. j.: MHMP 734780/2024,  
na interpelaci zastupitele HMP Koláře, ve věci „Veletrh Smart City Expo World 
Congress 2024 a úloha OICT“ 

5. s odpovědí radního Zábranského ze dne 18. 4. 2024, č. j.: MHMP 828230/2024,  
na podání paní **************, č. j.: MHMP 632048/2024, ve věci „Dotazy 
k problematice fiakrů v Praze“ 

6. s odpovědí Ing. Tunkla – ředitel odboru OBF MHMP, ze dne 19. 4. 2024, č. j.: MHMP 
834824/2024, na podání pana ****************, č. j.: 595118/2024, ve věci „Žádost  
o přidělení bytu" 

7. s přehledem přijatých usnesení vlády ČR č. 141 – 252/2024, zpracovaným odborem 
LEG MHMP 

 
 
 
K informaci členové Rady HMP obdrželi:  
 
k informaci o provedení prověřovacího cvičení výstavby mobilních prvků protipovodňové 
ochrany hl. m. Prahy 

- primátor hl. m. Prahy 
- TISK R-51323 

 
Informace k expertnímu stanovisku k otázkám platného českého práva reagující na zadání 
Hlavního města Prahy na základě smlouvy č. OBJ/PRP/17/01/00001/2024 a č.  
OBJ/PRP/17/01/00002/2024. 

- I. náměstek primátora Hřib 
- TISK R-51485 

 
zpráva představenstva, dozorčí rady a výboru pro audit společnosti Pražské služby a.s.  
za 1. čtvrtletí roku 2024 na základě usnesení Rady HMP č. 2321 ze dne 24.9.2015 

- náměstkyně primátora Komrsková 
- TISK R-51367 

 
k Informaci o činnosti společnosti Kolektory Praha, a.s. do 31.3.2024 

- radní Hroza 
- TISK R-51390 
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13. jednání schůze Rady hlavního města Prahy zakončil primátor hl. m. Prahy  
doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. v pondělí dne 29. 4. 2024 v 14:25 hodin. 
 

      
 Přijatá usnesení Rady HMP č. 731 až č. 827 jsou součástí tohoto zápisu.  

 
 
 
 
 
 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. v. r.  
primátor hl. m. Prahy 

 
 
 
 
 

MUDr. Zdeněk Hřib v. r.  
I. náměstek primátora hl. m. Prahy 

 
 
 
 
 
 
 
Zapisovatel: Ověřovatelé:     
  
 
   
 
   
 
Bc. Michal Krutský v. r.  JUDr. Jiří Pospíšil v. r.  
  náměstek primátora hl. m. Prahy 
                                           
 
 
 
 
  RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. v. r.  
  radní hl. m. Prahy 
 
   
                                                                                                     
                                                                                                     


